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Projekt_Protokół nr XVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 roku Sesja
absolutoryjna
Rada Miejska w Brzeszczach
Sesja Rady Miejskiej

KRM.0002.17.2020

 Protokół nr XVII/2020[1]
obrad sesji Rady Miejskiej z dnia 23 czerwca 2020 r.,  

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Brzeszczach

/ od godz. 14.30 do godz. 18.45/  

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, w tym na sali sesyjnej było 19 radnych, 3 radnych uczestniczyło w obradach zdalnie oraz osoby zaproszone:
Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot, Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz, 
Sekretarz Gminy Magdalena Maj, Skarbnik Gminy Renata Dudziak
naczelnicy wydziałów Urzędu Gminy w Brzeszczach
przedstawiciele jednostek pomocniczych ( zdalnie )
Listy obecności radnych i gości są załącznikami do protokołu nr 1-3

Komunikat Kancelarii Rady Miejskiej

W związku z awarią sieci internetowej w gminie Brzeszcze dzisiejsza sesja Rady Miejskiej nie będzie transmitowana. Nie ma również możliwości
przeprowadzenia głosowania przy pomocy urządzeń elektronicznych.

Ad 1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Brzeszczach VIII kadencji (2018-2023) otworzył o godz. 14.30 przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa.
Przewodniczący obrad powitał radnych, zaproszonych gości.
Stwierdzenie kworum: aktualnie w obradach uczestniczy zgodnie z listą obecności 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 21 radnych, w
tym: 18 radny w sali sesyjnej, 2 radnych potwierdziło obecność zdalnie radni: Robert Adamczyk, Ryszard Foks, co stanowi kworum pozwalające
podejmować prawomocne decyzje; nieobecny radny Bartosz Uroda.

Ad 2. Powołanie sekretarza sesji
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zaproponował kandydaturę radnego Dawida Szczepańskiego, który wyraził zgodę. Innych kandydatur
nie zgłoszono.
Głosowano wniosek w sprawie: powołania sekretarza sesji - głosowanie jawne
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wyniki głosowania: ZA (20); jednogłośnie
Nieobecny radny Bartosz Uroda.
Sekretarzem XVII sesji został radny Dawid Szczepański.

Sekretarz sesji Dawid Szczepański informował: w związku z awarią urządzeń elektronicznych umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego
wykazu głosowania radnych, zgodnie z §34 pkt.6 Statutu Gminy Brzeszcze głosowanie jawne odbywa się za pomocą urządzeń elektronicznych
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań.
Zgodnie z ust. 6a w przypadku braku możliwości przeprowadzenia głosowania przy pomocy urządzeń elektronicznych odbywa się głosowanie imienne
w trybie określonym w ust.11, który stanowi, że głosowanie imienne odbywa się w ten sposób, że radni wyczytywani w porządku alfabetycznym oddają
swój głos.

Ad 3. Ustalenie porządku obrad sesji
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa pytał, czy do przedłożonego porządku obrad radni mają uwagi, propozycje? Porządek obrad
stanowi załącznik do protokołu nr 4.·
Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskował o wprowadzenie pod obrady dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według
właściwości (druk nr 200) w punkcie 7.3. 
Do Rady Miejskiej wpłynęła skarga mieszkanki gminy na pracownika Urzędu Gminy w Brzeszczach. Zgodnie z art. 231 ustawy Kodeks postępowania
administracyjnego Rada Miejska przekazuje przedmiotową skargę do Burmistrza Brzeszcz.
Projekt uchwały został odczytany przez wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Marka Gancarczyka.

Głosowanie wniosku
Sekretarz sesji Dawid Szczepański –(druk nr 200).
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wynik głosowania: Za: 20 głosów; jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem do protokołu nr 5.
Rada Miejska przyjęła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7.3 sesji projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według
właściwości (druk nr 200).

Przyjęcie porządku obrad po zmianach - głosowanie
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wynik głosowania: Za: 20 głosów; jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem do protokołu nr 6.
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Rada Miejska ustaliła porządek obrad XVII sesji:

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad.
2. Powołanie sekretarza sesji.
3. Ustalenie porządku obrad sesji.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Brzeszcze za 2019 rok.

1. wystąpienie Burmistrza Brzeszcz,
2. debata nad Raportem o stanie Gminy Brzeszcze za rok 2019:

1) wystąpienia radnych,

2) wystąpienia mieszkańców,

3. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz - druk nr 198.

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019.

1. wystąpienie Burmistrza Brzeszcz,
2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Brzeszcz sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy

Brzeszcze za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzeszcze na dzień 31 grudnia 2019 r.
3. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach w sprawie absolutorium dla Burmistrza Brzeszcz za rok 2019,
4. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach

odnośnie absolutorium dla Burmistrza Brzeszcz za rok 2019,
5. dyskusja,
6. podjęcie uchwał w sprawie:

1. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za
2019 rok - druk nr 195,

2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019 - druk nr 199,
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1. zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Brzeszcze na lata 2020-2031 - druk nr 196,

2. zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok 2020 - druk nr 197,
3. przekazania skargi według właściwości - druk nr 200.

8.  Odpowiedzi na interpelacje radnych.
9.  Interpelacje i zapytania radnych.

10. Wnioski i oświadczenia radnych oraz informacje.
11. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej.

 

Ad 4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zaproponował kandydatury radnych do składu Komisji Uchwał i Wniosków: radna Izabela Miłkowska,
radni Sławomir Drobny, Marcin Sikorski. Wymienieni radni wyrazili zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono.

Wybór Komisji Uchwał i Wniosków - głosowanie
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wynik głosowania: Za: 20 głosów; jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem do protokołu nr 7.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że komisja została powołana.

 

WOTUM ZAUFANIA
 

Ad 5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Brzeszcze za 2019 rok

Raport o stanie gminy Brzeszcze za 2019 rok jest załącznikiem do protokołu nr 8.

Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Zbigniewa Kolasy
W celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych począwszy od nowej
kadencji wójtowie, burmistrzowie są zobowiązani do przygotowania i przedstawienia organowi stanowiącemu rocznego raportu o stanie jednostki
samorządu terytorialnego w terminie di 31 maja każdego roku raport o stanie gminy.
Raport o stanie gminy Brzeszcze wpłynął w dniu 27 maja br., do Państwa radnych.   Raport ma stanowić podsumowanie planu wykonawczego
poprzedzającego roku, w którym przeprowadzane jest głosowanie nad raportem. Swym zakresem ma obejmować w szczególności sprawozdanie z
realizacji polityk programów, strategii oraz budżetu obywatelskiego. Ustawodawca nie sprecyzował, co dokładnie powinno się znaleźć się w treści
raportu. Ma on stanowić kompleksowe podsumowanie działalności organu wykonawczego. Celem raportu jest przedstawienie w obiektywny sposób,
jak działa jednostka samorządu terytorialnego, rozwijała się w poprzednim roku, a także w latach ubiegłych.

Wystąpienie Burmistrza Brzeszcz Radosława Szota
Szanowni Państwo, Raport o stanie gminy Brzeszcze za 2019 rok został przekazany Państwu w formie elektronicznej. Przygotowaliśmy krótką
prezentację.  
Burmistrz Brzeszcz dokonał prezentacji multimedialnej Raportu o stanie gminy Brzeszcze za 2019 r.
Prezentacja stanowi załącznik nr 9

Debata nad raportem o stanie Gminy Brzeszcze za 2019 rok
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- wystąpienia radnych ( bez ograniczeń czasowych), klubów radnych,
- wystąpienie mieszkańców,

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew informował, że w debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. Do Rady
Miejskiej nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca.

Wystąpienie radnej Danuty Sochy
Raport o stanie gminy – dział piąty, czyli warunki życia mieszkańców. Wskazaliście Państwo, że dochody z tytułu gospodarki odpadami wyniosły
2.846.233,62 zł, natomiast wydatki 3.424.060,98 zł.  Rozumiem, że ponad 578 tys. zł dopłaciliśmy do gospodarki odpadami. Wynika to z tego, że nie było
jeszcze przetargu. Koszty systemu wzięła na siebie gmina, bo taką uchwałę podejmowaliśmy. W tej chwili są pewne uwagi do gospodarki odpadami.
Myślę, że na przyszłość musimy rozważyć, żeby koszty również ponosili mieszkańcy, żebyśmy mogli te 500 tys. zł przeznaczyć na inwestycje.
Zaopatrzenie w ciepło – koncesje ma Węglokoks Energia, Nadwiślańska Spółka Energetyczna. Uważam, że należy rozważyć ewentualne ponowne
rozmowy z Węglokoksem o wydłużenie sieci ciepłowniczej. Nie wiem, czy to się uda, ale należy próbować.
Inwestycje – pkt 7, są trasy rowerowe finansowane z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego, nie wszystkie zostaną
zrealizowane. Trasy zrealizowane są zamieszczone w tej strategii. Mieszkańcy chwalą te trasy. Myślę, że będą korzystać i jest to fajna inwestycja.
Budowa cmentarza – jest zaskarżenie jednego z mieszkańców; na jakim etapie sprawa jest w tej chwili?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz odpowiedział, że jest już decyzja ostateczna. Starostwo odwołania nie przyjęło. Mamy komplet dokumentów,
coś brakuje, ale zbliżamy się do finiszu.

Radna Danuta Socha kontynuowała
Pomoc społeczna – z przedstawionych danych wynika, że wzrosła liczba osób ubiegających się o pomoc w stosunku do 2018 roku. Musimy na to
zwrócić uwagę w kolejnych latach, jak to się będzie kształtowało i jakie są przyczyny wzrostu.
W listopadzie 2019 roku był ogłoszony konkurs na uruchomianie placówek wsparcia dziennego dla dzieci o charakterze specjalistycznym dla 15 dzieci -
wynik będzie do końca czerwca. Jednak ze względu na pandemię koronawirusa może się przedłużyć.  Placówka ma być w budynku przy ul. Nosala. 
Gminny Program profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii – pkt 9, program uchwalany, co roku.
Uważam, że program działa bardzo dobrze. Jesteśmy chwaleni za psychiatrę, lekarzy, który udziela dzieciom porad.
Punkt konsultacyjno-terapeutyczny – skorzystało 86 osób, w tym 39 dzieci i młodzieży, 60 porady prawne. Myślę, że dobrze działa ten element pracy w
naszej gminie.
Oświata – dopłacamy 10 mln zł i tu również musimy zwrócić na to uwagę. Skarbnik Gminy mówiła, o ile będą mniejsze będą dochody gminy. Należy
pilnie śledzić wydatki. Od początku kadencji upominam się o strategie oświaty w naszej gminie. Tej strategii do dzisiaj nie ma. Te działania są, moim
zdaniem, chaotyczne. Powinnyśmy wypracować strategię lub zatrudnić firmę, która przygotowałaby taką strategię.
Biblioteki – działają bardzo dobrze; nie mamy biblioteki w Jawiszowicach z przyczyn, o których wiemy. Proszę burmistrz o rozważenie, żeby biblioteka w
Jawiszowicach powstała, bo niepotrzebny jest „pas”. Przypomnę, że kiedyś była biblioteka w strażnicy w Brzeszczach i z tej biblioteki zrezygnowaliśmy z
przyczyn również obiektywnych, i dzisiaj tej biblioteki nie ma, a na początku wydawało się, że to jest już koniec świata.
Ośrodek Kultury - myślę, że ośrodek działa bardzo dobrze, ale na komisji oświaty powinniśmy przedyskutować, w jakiej formie i jak długo ten ośrodek
ma działać, bo nie wyobrażam sobie, żeby w przyszłym roku były takie sytuacje, jak teraz, że dyrektor przychodzi i prosi o pieniądze, które są niezbędne,
a my wszyscy udajemy tzw. Niemca. Należy rozważ, żeby coś zamknąć, może basen zamkniemy, albo przemyślimy wydatki. Dyrektor nie otrzymała tyle
dotacji, ile wskazywała. Jak Państwo wiecie, że jak nie ma dochodów, to nie można przedstawić wydatków.
Działania podejmowane w zakresie niskiej emisji – wydaje się, że na miarę naszych możliwości są podejmowane. Uważam, że powinniśmy zrobić więcej,
ale w obecnej sytuacji stanu budżetu gminy, mniejszych wpływach do budżetu, może być z tym problem.
Współpraca zagraniczna – współpracujemy z gminą francuską. Natomiast chciałabym zapytać, co z Londą, bo przecież ta współpraca również bardzo
dobrze się układała.

Wystąpienie radnego Jacek Wawro
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, przedstawiam stanowisko w imieniu Klubu Radnych PiS i radnych Razem Dla Gminy Brzeszcze.
Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym burmistrz przedstawił Raport o stanie gminy organowi stanowiącemu, czyli Radzie, do
dnia 31 maja, który stanowi podsumowanie działalności burmistrza za 2019 rok.
Raport jest materiałem informacyjny dla lokalnej społeczności, jak i dla radnych.
Wysoka Rado, wiele miejsca poświęcono uchwale budżetowej, która określiła źródła dochód oraz kierunki wydatków. W trakcie roku dokonano wiele
zmian i ostatecznie wykonanie kształtowało się następująco:
- dochody wyniosły 108.688.667,77 zł, tj. 102,68%,
- wydatki wyniosły 109.146.595,61 zł, 66,77%,
- deficyt wyniósł 457.927,84 zł, tj. 6,60%.
Zadłużenie gminy spłacane jest terminowo, a jego wysokość stanowi 33.248.186,40 zł., tj. 30,59% i utrzymuje się na bezpiecznym poziomie.
Wydatki jednostek pomocniczych wyniosły 44.547,50 zł.
Fundusz sołecki 170.933,90 zł – środki te przeznaczone zostały na bieżącą dzielność.
Należy zwrócić uwagę na przekazywanie informacji i zwracanie się o opinię do samorządów w sprawie niektórych podejmowanych działań
inwestycyjnych.
Nadal utrzymana została duża różnica przeznaczanych środków na samorządy osiedlowe a fundusz sołecki.
W 2019 roku zrealizowano zadania inwestycyjne na kwotę 28.350.421,44 zł finansowanych ze środków własnych oraz pozyskanych dofinansowań.. W
wielu przypadkach była to kontynuacja zadań z lat ubiegłych, takich, jak:
- budowa ścieżek rowerowych w ramach Oświęcimskiego Strategicznego Program Rządowego i tu z przykrością należy stwierdzić, że do chwili obecnej
nie ukończono projektu budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Ofiar Oświęcimia od ul. Klonowej do ul. Budy oraz wzdłuż ul. Wiejskiej od ul. Spółdzielczej
do ul. Kostka Jagiełły.
Nie wyobrażam sobie, takiej sytuacji, że tak ciężko pozyskane środki finansowe zostaną niewykorzystane. Mieszkańcy oczekują na wykonanie
powyższych zadań.
Rozpoczęto prace po uzyskaniu ostatecznego pozwolenia na budowę cmentarza w Brzeszczach. Jak wynika z wypowiedzi burmistrza, w chwili obecnej
na sesji, czy to ostateczne pozwolenie już mamy? Mam obawy, co do rozpoczęcia tej inwestycji jakże ważnej, ponieważ chłonność obecnego cmentarza
kończy się w 2022 roku. Stary cmentarz również wymaga dofinansowania – budowa alejek, odnowienie niewidocznych tablic informacyjnych.
Realizowana jest budowa oczyszczalni ścieków przez jednostkę realizującą projekt. Zaznaczyć należy na budowę kanalizacji czekają mieszkańcy Boru
oraz rejonów ulic: Hubala i Białej w Jawiszowicach. Posiadamy aktualne pozwolenia na budowę.
Pomimo przegłosowanego wniosku o zmiany aglomeracji w rejonie Samorządu osiedlowego nr 5, burmistrz nie wystąpił o taką zmianę.
Gmina skanalizowana jest w 74%.  Na budowę kanalizacji czekają jeszcze sołectwa. Pomimo wykonanych inwestycji drogowych nadal stan dróg jest



niezadowalający i to powiatowych, gminnym, w mniejszym stopniu wojewódzkich.
Należy wspomnieć, że przy konstrukcji budżetu na 2020 rok nie doszacowano środków na wydatki ośrodka kultury, co w efekcie doprowadziło do
obecnej sytuacji.
Czekamy na rozpoczęcie budowy długo oczekiwanej S1: koncepcji i rozpoczęcia projektowania obwodnicy Brzeszcz, modernizacji nawierzchni ul.
Turystycznej i części ul. Łęckiej oraz rozwiązania problemów na skrzyżowaniu ulic Ofiar Oświęcimia i Kościuszki przy KWK Brzeszcze – budowa ronda.
Znaczna część budżetu przeznaczana jest na oświatę i wychowanie, tj. 26,41%. Pomimo otrzymanej subwencji 15.432.245,00 zł dopłacamy z gminy 10,3
mln zł plus wydatki majątkowe. Nadal nie przedstawiono Radzie Miejskiej strategii rozwoju oświaty.
Poziom nauczania jest na wysokim poziomie, o czym świadczą wyniki uzyskiwane na egzaminach.
Odczuwalny jest brak żłobka publicznego oraz gabinetów stomatologicznych w szkołach.
Warunki, jakość życia mieszkańców wiążą się z następującymi problemami: demografią, bezrobociem, rynkiem pracy oraz stanem wyposażenia w usługi
publiczne.
Liczba mieszkańców na dzień 31 grudnia 2019 roku wynosiła 20.993 osoby. Niepokojącą sprawą jest większa umieralność niż liczna urodzeń – 191
urodzeń, 238 zgonów. Jesteśmy społeczeństwem starzejącym się.
Ilość bezrobotnych wynosi 249 osób, w 2018 roku było 267 osób.
Zarejestrowanych jest 2087 podmiotów gospodarczych, z czego 1574 stanowią osoby fizyczne. Najwięcej jest mikroprzedsiębiorstw zatrudniających do
9 pracowników. Przeważa handel hurtowy i detaliczny 27,98%, budownictwo 13,8%. Największym zakładem pracy jest zakład górniczy „Brzeszcze”
zatrudniający na dzień 22 czerwca br. 1580 pracowników.
Środki finansowe z zakresu polityki społecznej to kwota 22.596.714,18 zł, jako wsparcie rządowe i 586.649,00 zł, jako zadania własne. W 2019 roku
pomocą społeczną objęto 414 rodzin, tj. 833 osoby.
Sytuacja mieszkaniowa przedstawia się następująco: liczba mieszkań wynosi 6040. Oczekujących na przydział lokalu z zasobów komunalnych to 59. Na
przydział lokali socjalnych w związku z orzeczoną eksmisją to 63 wyroki.  Należy podjąć działania, co do budowy mieszkań komunalnych lub socjalnych (
jest ich 11). Jest program Mieszkanie Plus – nie korzystamy z niego.
Baza sportowa, tj. stan obiektów na terenie gminy: hala sportowa, stadion KS Górnik, basen wymaga znacznego dofinansowania, gruntownej
przebudowy, budynek ośrodka kultury.
Ośrodek zdrowia na ul. Piłsudskiego – termomodernizacja, brak windy dla osób niepełnosprawnych; porównanie do ośrodka zdrowia przy ul. Nosala –
obiekt po remoncie, po termomodernizacji.
Dworzec kolejowy w Jawiszowicach – prowadzona jest przebudowa linii kolejowej, obyśmy nie zostali bez przystanku kolejowego. 
Nasuwa się pytanie, co z budynkiem szkoły przy ul. Lipowej – czy będzie wykorzystany na szkołę?
Budynek urzędu gminy przy ul. Kosynierów.
Stara przychodnia górnicza przy ul. Kościuszki – budynek starostwa, ale na terenie gminy; należy zastanowić się nad przeznaczeniem, a może na
mieszkania?
Do chwili obecnej nie przedstawiono Radzie Miejskiej stanowiska burmistrza ani propozycji.
Należy podjąć działania, aby zmienić wygląd obiektów, a może ich przeznaczenie, a w końcowym efekcie pełne wykorzystanie i mniejsze koszty
utrzymania.
Pani burmistrzu, to Pan, Panie wiceburmistrzu, Pani naczelnik inwestycji, to Wy kreujecie rozwój gminy. Dziękuję bardzo.

Wystąpienie radnego Łukasza Korczyka – stanowisko Klubu Radnych Bezpartyjnych
Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Wysoka Rado, Szanowni zgromadzeni, zabieram głos, jako radny i przedstawiciel Klubu Radnych Razem
Dla Gminy Brzeszcze. Jako radni wskazywaliśmy programy, z których w 2019 roku możliwe było pozyskanie środków. Takie zaniechania, chociażby
niezłożenie wniosku do konkursu w ramach IV osi priorytetowej Regionalna polityka energetyczna działanie 4.4. Redukcja emisji zanieczyszczeń do
powietrza, poddziałanie 4.3. Obniżenie poziomu emisji niskiej emisji – paliwa stałe, SPR w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Małopolskiego na lata 2014-2020, nie mogą być usprawiedliwione. Pięć gmin uzyskało dotacje na poziomie 187 tys. zł, 297 tys. zł, 471 tys. zł, 942 tys. zł
oraz 1.436 tys. zł.
Termomodernizacja placówek oświatowych w oparciu o fundusze norweskie. Po zakończeniu projektów złożonych w poprzedniej kadencji nie mamy
informacji o złożeniu kolejnych projektów.  W dniu 1 lipca, jak już tu zostało powiedziane, 2019 roku została zamknięta biblioteka w Jawiszowicach.
Próbowaliśmy mediować pomiędzy OSP Jawiszowice a Ośrodkiem Kultury w Brzeszczach. Rok starań, by na końcu dowiedzieć się, że w budżecie i tak
nie ma środków na odtworzenie biblioteki. Nadal nie mamy żadnej informacji, aby w najbliższym czasie miała wrócić.
W dniu 28 listopada 2019 roku miała miejsce kontrola problemowa realizacji przez gminę Brzeszcze V etapu Oświęcimskiego Strategicznego Programu
Rządowego przez Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie. Pozwolę sobie zacytować fragment sprawozdania pokontrolnego „ wobec niepewności
odnoszących się do ostatecznego terminu uzyskania decyzji zezwalającej na realizację ścieżki rowerowej oraz warunków atmosferycznych
determinujących możliwości wykonawcze w toku dyskusji kontrolującego z burmistrzem i pracownikami Wydziału Inwestycji Urzędu Gminy w
Brzeszczach na temat zaistniałego stanu rzeczy wyrażono obawy, co do zdolności pełnego wykorzystania zarezerwowanych środków” - w listopadzie
2019 roku proszę Państwa. Na majowej sesji Rady Miejskiej w Brzeszczach burmistrz twierdził, ze Rada Miejska dowiedziała się o problemach z realizacją
jak tylko powstały, a dowiedzieliśmy się kilka miesięcy później, gdy działania naprawcze były już praktycznie niemożliwe. To tyle słowem uzupełnienia
tego, co mówili moi przedmówcy. Dziękuję bardzo.

Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Zbigniewa Kolasy
Odniosę się do pozytywnych działań w 2019 roku. Sygnał, który zgłaszali Państwo radni,ja również, dotyczący rozszerzenia komunikacyjnego w gminie
Brzeszcze. Powstały nowe linie, zostały wydłużone linie. To był akcent pozytywny, szczególnie w ramach tych grup mieszkańców, które od dłuższego
czasu nie miały dostępu do komunikacji. Sygnały bardzo dobre i ciekawe. Oczywiście, w różnym stopniu na razie mieszkańcy z nich korzystają, ale to
jest cały proces przestawienia się mieszkańców, by w większym stopniu korzystać z komunikacji miejskiej. Drogownictwo i komunikacja: w Raporcie o
stanie gminy burmistrz wskazuje również ważne drogi mające znaczenie dla powiązania z innymi jednostkami administracyjnym, wskazuje również na
to, że np. w zakresie dróg powiatowych, mamy ich ponad 26 km. Wspomniał również Pan przewodniczący o tym, że jest pewne niezadowolenie
mieszkańców, szereg wniosków w tym zakresie w 2019 roku zostało zgłoszone. Nawet Rada Miejska podjęła w tym zakresie uchwałę, która została
uchylona.  Niemniej jednak wyraziła swoją wolę, wskazała na problemy mieszkańców na poszczególnych drogach powiatowych.Te problemy i sprawy
Panie burmistrzu nie są rozwiązane. Mieszkańcy czekają na rozwiązania. One dotykają głownie brakującej infrastruktury, zabezpieczenia,
bezpieczeństwa, o którym dzisiaj Pan wspominał, też w pewnym zakresie wyłączenia pewnej drogi.
Następny element, o którym wspomniał Pan przewodniczący i również Pan burmistrz, ale jednak skanalizowanie w aglomeracji to poziom około 93%.
Jednak Państwo radni w 2019 roku złożyli wniosek w tym zakresie odnośnie budowy kanalizacji poza aglomeracją. Oczekiwanej, zwłaszcza, że Pan
burmistrz z Panem starostą również warunkuje wykonanie realizacji, ale we wstępnej, poprzedzającym działaniu kanalizacyjnym, czyli jeżeli nie
przeprowadzimy tych działań kierunkowych; Państwo radni przyjęli taki wniosek, który rzeczywiście obejmował sołectwo Jawiszowice, również
wskazywał działania wymienione przez Pan radnego, przewodniczącego Komisji Skarbu, w dzisiejszej debacie.
Wiemy dobrze, ze system jest bezodpływowy. Działamy na zasadzie oczyszczalni w niewielkim stopniu poza aglomeracją, jak również zbiorników



bezodpływowych. Ten system rzeczywiście nie jest idealny. Dyskutowaliśmy wielokrotnie w tym zakresie, ale  jednak wszyscy oczekujemy na kanalizację
tak, jak to jest już w aglomeracji.
Jeżeli chodzi o odbiór odpadów zielonych też w 2019 roku było dyskusji. Ta dyskusja odbywała się niedokładnie tak, jak to powinno być, wyprzedzająco,
a potem nie nastąpiły zmiany w regulaminach. Warunkowaliśmy przyjęcie rozwiązań, które są wprowadzone na dzień dzisiejszy po ocenie, w trakcie
tego roku. Pewnie to musi nastąpić, zwłaszcza, ze dzisiaj mamy rozgraniczenie mieszkańców. Nie lubimy tego robić, wiele razy to Państwo radni mówili,
że nie dzielimy mieszkańców. Dzisiaj ten system nie jest jednakowy. Już nie będę wspominał, jaki on jest, bo na tym mi zależy. Wiemy, że do niego
musimy jak najszybciej wrócić.  Dyskusja na temat odbioru odpadów zielonych też oczywiście wskazujemy na pewne rozwiązanie, też oczekujemy od
Pana burmistrza, że uda się to w 2020 roku zrobić.
Na pewno istotnym elementem, Pan burmistrz wskazał w samym raporcie, to są wyroki oczekujących na mieszkania socjalne. Ten stan się pogłębia i też
nas czekają tematy głębokiego przemyślenia, jaką adaptację możemy przeprowadzić, jaki kierunek przyjąć w tym zakresie.
Opinia, co do ścieżek rowerowych została wyrażona i mam nadzieję, że jeszcze wrócimy do tego tematu. Nasze stanowisko zostało zaprezentowane
tutaj w tym zakresie. Była to flagowa inwestycja wizerunkowa dla tej gminy i mamy nadzieję, że to się dobrze skończy i znajdziemy rozwiązanie wspólne
w tym zakresie.
Porządek i bezpieczeństwo publiczne – w tym zakresie chciałbym się tylko odnieść do służby zdrowia. Świetnie się stało, że Rada Miejska podjęła
wyprzedzająco pewne działania, nie oddała budynku na Nosala. Dzisiaj on jeszcze nie funkcjonuje. Nie wiem, kiedy był dokładnie oddany. Byki tam:
starostwo, burmistrz, na odbiorach. Rada nie była, a jeżeli była, to indywidualnie, ale nie było to oczywiście zsynchronizowane. Mniejsza o to, Panie
burmistrza. Czy byliśmy, czy nie, to już jest w tle. Ważne, że decyzję Rada podjęła właściwą i kierunkową, która dzisiaj daje możliwości dodatkowego
podmiotu, który będzie pracował na rzecz ochrony zdrowia naszych mieszkańców. To jest najistotniejsze. Wierzę, że jak najszybciej ten podmiot zacznie
pracować. Wiem, że na dzień dzisiejszy finalizuje się to wszystko i mam nadzieję, ze wkrótce zacznie to funkcjonować. Postępowanie trwało w 2019 roku
i na ten moment mamy to nieotwarte.
Wydatki na placówki oświatowe – Pani radna Danuta Socha rzeczywiście tutaj poruszyła ważną kwestię. Wydatki powyżej 10 mln zł. Mamy dużo innych
kosztów. Czeka nas debata. Rozpoczęliśmy tą debatę. Planowaliśmy już na komisji analizę. Dzisiejsze wydarzenie i pandemia nie pozwoliła nam
zrealizować zadania.  Myślę, ze w trybie pilnym wrócimy do tego tematu. Liczę na Pana burmistrza, że zaproponujemy kompleksowe rozwiązania w tym
zakresie. Dziękuję.       

Wystąpienie radnego Stanisława Pastuszki
Nie będę się wypowiadał na temat raportu. Dziękuję Pani radnej Danucie, że wstawiła się również za Jawiszowicami odnośnie biblioteki. Biblioteka w
strażnicy w Brzeszczach nie została zlikwidowana, tylko przeniesiona.

Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Zbigniewa Kolasy
Jeszcze Panie burmistrzu jeden temat, w 2019 roku zwracałem uwagę Panu burmistrzowi, jak również pracownikom i stowarzyszeniu. Mamy tam
kilkunastu użytkowników. Chciałbym, żeby funkcjonował Senior+. Zwracałem uwagę na pewne rozwiązania organizacyjne, techniczne, jak również
mówiłem o posiłkach, dowozie osób. Naprawdę rewelacyjne rozwiązanie, które przyjęło się i jesteśmy dumni. Mam tam osobę ze swojej rodziny i cieszę
się, żeby to funkcjonowało jak najdłużej. Użytkownikom przynosi to zdrowie psychiczne, fizyczne, radość bycia ze sobą, a nie tylko w samotności.
Chciałbym, Panie burmistrzu, żebyśmy się wsłuchali w to, co zgłaszamy, żeby niedociągnięcia eliminować, i żeby to funkcjonowało jeszcze lepiej.
Niedokładności powodują lub będą powodować w najbliższym czasie odejście. Teraz mamy pandemię. Niektóre osoby nie wrócą z tego, co wiem.
Musimy przejść nowy system organizacyjny, o którym dziś nie będę mówił. Dziękuję.

Zamykam debatę nad raportem i ogłaszam 10 minutową przerwę.

Po wznowieniu obrad

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa

Wznawiamy debatę, ponieważ zgłosił się jeszcze do dyskusji radny Ryszard Foks, uczestniczący w sesji zdalnie.

Wystąpienie radnego Ryszarda Foksa – Klub Radnych Bezpartyjnych
Dzień dobry Państwu, dziękuję Panie przewodniczący za głos.
Wysoka Rado, Szanowni Państwo burmistrzowie, w imieniu Klubu Radnych Bezpartyjnych chciałem zabrać głos i podzielić się kilkoma
spostrzeżeniami na temat Raportu o stanie gminy. Nie będę przytaczał danych przytoczonych już Pana burmistrza, przedmówców.
Działalność kulturalna – prośba do pana burmistrza i Pani dyrektor Ośrodka Kultury w Brzeszczach. Jak będziemy uchwalać budżet na rok 2021, to żeby
nie zabrakło środków na koszty stałe już miesiącu marcu tak, jak to miało miejsce w 2020 roku. Przypomnę, że 15 marca zabrakło środków na opłacenie
energii elektrycznej, cieplnej, gazowej, wody i odprowadzenia ścieków.
Działalność bibliotek – tutaj Pan burmistrz przytoczył liczby, informacje, gdzie są biblioteki. Chciałem przypomnieć, że od 1 lipca 2019 roku w
największym sołectwie Jawiszowice gminy Brzeszcze nie mamy biblioteki. Jest gorąca prośba do Pana burmistrza, do Pani dyrektor Ośrodka Kultury, aby
pochylili się jeszcze raz nad tym tematem i aby jak najszybciej bibliotekę w sołectwie Jawiszowice przywrócić. Jest już miejsce w strażnicy
w Jawiszowicach. Jest projekt tego pomieszczenia. Jeszcze raz powtarzam, gorąca prośba do Pana burmistrza, ażeby pochylił się nad tym tematem i żeby
przydzielił środki na remont pomieszczenia i tak, aby ta biblioteka tak, jak w innym sołectwach, rozpoczęła działalność jeszcze w 2020 roku. 
Działalność oświatowa i edukacyjna w gminie Brzeszcze – chciałem nawiązać do wypowiedzi Pani radnej. Gmina dostaje subwencje ponad 15 mln zł, ale
też trzeba powiedzieć, że ponad 70% środków dokłada do edukacji gmina, tj. 11mkn zł, czyli przez 5 lat, proszę Państwa, wykładamy ponad 50 mln zł ze
środków własnych. Tutaj jest pytanie do Pana burmistrza, żeby w przyszłorocznym budżecie, myślę, że jeszcze w tym roku, powinien być audyt
dotyczący oświaty. W lutym został przedstawiony audyt oświaty w gminie Brzeszcze. Chciałbym, by Rada pochyliła się jeszcze raz nad dokumentem
i zaprosiła audytora. Wiadomo, że pandemia spowodowała to, że nie spotkaliśmy się z autorem audytu. Mam gorącą prośbę do Pana burmistrza i Pana
przewodniczącego, ażeby wrócić do tego tematu i zaprosić autora dokumentu. Radni będą mieli na pewno kilka pytań związanych z raportem
dotyczącym edukacji.
Pytanie do Pana burmistrza, co z budynkiem szkoły przy ul. Lipowej w Brzeszczach? Czy budynek będzie funkcjonował w kolejnym roku szkolnym
2020/2021?
Ekologia – budowa kanalizacji. Tutaj jest prośby, aby Państwo burmistrzowie zlecili projekty kanalizacyjne w tych sołectwach, w których nie ma
kanalizacji. Tam, gdzie Państwo burmistrzowie nie widzą możliwości zrobienia kanalizacji z różnych powodów, generalnie ekonomicznych, może
wystąpić o dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni ścieków.
Sprawy związane z modernizacją źródeł ciepła – wiadomo, że społeczeństwo, mieszkańcy są zajęci innym tematem związanym z pandemią. Temat
czystego powietrza powróci w okresie grzewczym na jesień. Prośba do Panów burmistrzów, ażeby wyasygnować w przyszłorocznym budżecie większe
środki na wymianę źródeł ciepła i także pomyśleć o tych mieszkańcach, którzy już ogrzewają ekologicznie, np. budynki opalane gazem, którzy chcieliby
mieć bardzie j wydajne kotły.
Modernizacja dróg – jest w trakcie robienia ul. Stefczyka, rozpocznie się remont ul. Nawsie. Chciałbym przypomnieć, ze w 2020 roku zakończyła się



budowa kanalizacji w ul. Pocztowej i żeby nie zapomnieć o tej drodze w roku 2021, i żeby wystąpić do Funduszu Dróg Samorządowych, byśmy mogli tę
drogę po kanalizacji odbudować.
Parkowanie samochodów w budynkach wielorodzinnych – trzeba się zastanowić, w jaki sposób można pomóc mieszkańcom, zbadać, czy jest
możliwość budowania parkingu. Sprawa parkowania jest bardzo uciążliwa.
Sprawa związana ze strażami pożarnymi. Trzeba się zastanowić nad finansowaniem straży pożarnych i dofinansowaniem jednostek, które są w KSRG,
nie pozostawiając innych jednostek OSP. Mam nadzieję, że w 2020 roku uda się zdobyć pieniądze. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Zamykam debatę nad raportem. Przystępujemy do ppkt 3 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz - druk nr 198.

Sprawdzenie kworum:
Sekretarz sesji Dawid Szczepański informował: w sali sesyjnej jest 18 radnych, 3 radnych zdalnie: Robert Adamczyk, Ryszard Foks, Bartosz Uroda – w
sesji uczestniczy 21 radnych.

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz odczytał wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Gancarczyk.
Projekt uchwały – druk nr 198 jest załącznikiem nr 10.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Obecnie Rada Miejska przeprowadzi głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada
podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy.

Kto z Państwa radnych jest za podjęciem przedstawionej uchwały?

Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz - druk nr 198.
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
Za: 6 głosów
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 15
Nie głosowało:0
Nieobecni: 0
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 11.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Stwierdzam, że uchwała nie została podjęta.

Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy.

Radny Jacek Wawro
Szanowni Państwo, zwróciłem się do mecenasa o opinię - głosów za było 6, nie było głosów przeciwnych, były głosy wstrzymujące się. Według mnie
uchwała została podjęta. Proszę mecenasa o wyjaśnienie.

Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy.

Mecenas Maciej Harat
W mojej ocenie mamy tutaj do czynienia mimo tej kontrowersji, wymieniliśmy poglądy z Panią radną na temat konsekwencji podjęcia takiego
rozstrzygnięcia w takim brzmieniu i taką liczbą głosów. W mojej ocenie doszło do podjęcia uchwały, bo uchwała została podjęta, ale konsekwencją tego
jest nieuzyskanie przez burmistrza wotum zaufania, co nie jest tożsamym z nieudzieleniem wotum zaufania burmistrzowie, ponieważ uchwała była
pozytywna. Uchwała w obrocie prawnym występuje. Jej konsekwencją jest nieuzyskanie przez burmistrza wotum zaufania.  W mojej ocenie ma to dalsze
reperkusje, ponieważ to nie jest ta uchwała, gdzie dwie uchwały występujące rok po roku mogą spowodować zainicjowanie postępowania
referendalnego. To jest inny przypadek.

Radny Łukasz Korczyk
Zgodnie z wynikiem głosowania w tym momencie podjęliśmy uchwałę o nieudzieleniu wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz za rok 2019 - na
podstawie art. 28aa pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym.

Mecenas Maciej Harat
Głosowaliście Państwo uchwałę o określonej treści.

Radna Danuta Socha
Proszę odczytać jeszcze raz treść uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Gancarczyk ponownie odczytał treść uchwały - druk nr 198

§ 1. Rada Miejska w Brzeszczach uchwala, co następuje

„Po rozpatrzeniu Raportu o stanie Gminy Brzeszcze oraz po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy postanawia się udzielić wotum zaufania
Burmistrzowi Brzeszcze”.

Mecenas Maciej Harat
Żeby uchwała w tym przypadku była uchwałą udzielającą wotum zaufania wymagała w Państwa przypadku 11 głosów za pozytywnych. Uchwała taka
nie uzyskała 11 głosów pozytywnych, ale też nie uzyskała bezwzględnej większości głosów negatywnych w tym przypadku. Wstrzymujących głosów się
tutaj nie liczy. Natomiast uchwała miała treść pozytywną. Należałoby głosować, w mojej ocenie, uchwałę o takiej konstrukcji, że nie udziela się
burmistrzowi wotum zaufania i gdyby ona miała 11 głosów za, wówczas mielibyśmy do czynienia z nieuzyskaniem przez burmistrza wotum zaufania,
z nieudzieleniem, przepraszam.

Radny Korczyk Łukasz
Chciałem zauważyć, ze ustawa głosi – uchwałę o udzieleniu wójtowi gminy wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów
ustawowego składu rady; niepodjęcie uchwały, czyli tak, jak w tym wypadku o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/635235/Uchwa%25C5%2582a-0198
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uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania i to jest art. 28aa pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym, czyli na podstawie tego artykułu to robimy.

Mecenas Maciej Harat
Tak, ale tutaj jest inna konsekwencja tego, bo nie jest to tego rodzaju uchwała i powiedzmy sobie, że w przyszłym roku jest taki sam projekt uchwały i z
takim samym wynikiem nie będzie skutkowało zainicjowaniem tej procedury referendalnej. O to mi chodziło.

Radny Korczyk Łukasz
Natomiast, jeżeli chodzi o obrót prawny, to podjęliśmy właśnie uchwałę o nieudzieleniu.

 

ABSOLUTORIUM

Ad 6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Brzeszcze Gminy
za rok 2019

- sprawozdanie finansowe Gminy Brzeszcze za rok 2019 – załącznik do protokołu nr 12
- sprawozdanie z wykonania budżetu Brzeszcze Gminy za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzeszcze na dzień 31 grudnia 2019 r. /
Zarządzenie nr 30/2020 Burmistrza Brzeszcz z dnia 25 marca 2020 r./ oraz Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Ośrodka Kultury w
Brzeszczach za rok 2019 / Zarządzenie nr 31/2020 Burmistrza Brzeszcz z dnia 25 marca 2020 r. – załącznik do protokołu nr 13

 

Wystąpienie Burmistrza Brzeszcz Radosława Szota
Uchwałą nr II/28/2018 Rada Miejska w Brzeszczach w dniu 20 grudnia 2018 r. uchwaliła budżet na rok 2019. 
W roku 2019 wykonane dochody gminy wyniosły 108.688.667,77 zł, a wydatki 109.146.595,61 zł.
Wydatki majątkowe wykonano w wysokości 28.350.421,44 zł. tj. ponad 97 % planu po zmianach i stanowiły one prawie 26 % wszystkich wykonanych
wydatków budżetu.
Planowane dochody wykonano na poziomie 103%, pozyskując ze środków unijnych prawie 5,5 mln złotych, z dotacji od Wojewody na majątkowe
zadania własne ponad 2 mln złotych, a z tytułu zarządzania pieniędzmi i odzyskany podatek Vat ponad 2,3 mln złotych.
Ostatecznie ubiegłoroczne wykonanie budżetu zamknięto deficytem budżetowym wynoszącym 457.927,84 zł., przy zakładanym, planowanym deficycie
6.943.326,51 zł.

Skarbnik Gminy Renata Dudziak
Panie przewodniczący, Państwo radni, Burmistrz Brzeszcz przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu w terminie do 31 marca oraz sprawozdanie
finansowe w terminie do 31 maja. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzeszcze
otrzymało pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie.
Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę nr S.O.I/423/13/20 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 14
kwietnia 2020 r. w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Gminy
Brzeszcze na dzień 31 grudnia 2019 r. – opinia pozytywna.
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 14 do protokołu
Skarbnik Gminy informowała: Burmistrz Brzeszcz uzupełnił dane w zakresie gospodarowania odpadami i takie zestawienie zostało do Państwa
przekazane. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Izabela Miłkowska
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła uchwałę nr 2/2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 10 czerwca 2020 roku w
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Brzeszcz za rok 2019 wraz z opinią Komisji Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2020 r. w sprawie
rozpatrzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego –
dokument stanowi załącznik nr 15 do protokołu
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Brzeszczach wnioskuje do Rady Miejskiej w Brzeszczach o dzielenie absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz za rok 2019
z tytułu wykonania budżetu.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła uchwałę nr S.O.I/424/41/20 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Krakowie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach odnośnie absolutorium dla
Burmistrza Brzeszcz – opinia pozytywna.
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 16 do protokołu

Dyskusja

Radny Jacek Wawro, przewodniczący Komisji Skarbu przedstawił
Opinię Komisji Skarbu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok wydana w dniu 17 czerwca 2020 roku – załącznik nr
17
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzeszcze za rok 2019, zostało sporządzone wg
wymogów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych.
W przedłożonym sprawozdaniu przedstawiono dochody, wydatki, przychody oraz rozchody zrealizowane w całym 2019 roku. W sprawozdaniu
szczegółowo przedstawiono „Stopień zaawansowania realizacji programów wieloletnich” wg stanu na 31 grudnia 2019 roku, wynikający z Wieloletniej
Prognozy Finansowej do 2027 roku. Komisja Skarbu otrzymała również sprawozdanie finansowe Gminy Brzeszcze za rok 2019 tj. bilans z wykonania
budżetu jednostki samorządu terytorialnego, łączny bilans jednostki budżetowej, łączny rachunek zysków i strat jednostki, łączne zestawienie zmian w
funduszu jednostki oraz informację dodatkową do sprawozdania finansowego.
Sprawozdanie podlegało zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Krakowie. Uchwała nr S.O.I/423/13/20 z dnia 14 kwietnia 2020 r.
wskazuje, że opinia Izby jest pozytywna, bez uwag.
Rada Miejska w Brzeszczach w dniu 20 grudnia 2018 r., uchwałą nr II/28/2018 uchwaliła budżet na rok 2019 rok, który w ciągu roku ulegał zmianom, a
ostatecznie został wykonany
- Dochody 108.688.667,77 zł., tj.102,68 % planu po zmianach,
- Wydatki 109.146.595,61 zł., tj. 96,77 % planu po zmianach,
- Przychody 29.572.665,83 zł., tj. 267,53 % planu po zmianach,
- Rozchody 4.110.818,00 zł., tj.100 % planu,
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- Deficyt 457.927,84 zł., tj. 6,60 % planu po zmianach.
Zadłużenie Gminy Brzeszcze na koniec roku 2019 wyniosło 33.248.186,40 zł. tj. 30,59 % wykonanych dochodów. W roku 2019 Gmina uzyskała częściowe
umorzenie w kwocie 111.724,60 zł., z tytułu zaciągniętej w 2013r. pożyczki z WFOŚiGW w Krakowie, na zadanie: Kanalizacja sanitarna w gminie Brzeszcze-
rejon ul. Pszczyńskiej, Lisice, Wspólnej w Brzeszczach. Struktura długu została przedstawiona w sprawozdaniu z wykonania budżetu.
W dochodach budżetu 2019 r. największa część to wpływy z podatków i opłat lub ich udziałów (dział 756) – ponad 41 procent ogółu wpływów, środki z
dotacji na zadanie rodzina (dział 855) to ponad 20 procent ogółu dochodów, a różne rozliczenia (dział 758) czyli wpływy z subwencji oświatowej i
równoważącej, z rozliczenia wydatków niewygasających z roku poprzedniego, z odsetek bankowych to ponad 17 % wykonanych dochodów budżetu.
Wydatki budżetu 2019 to kwota 109.146.595,61 zł., co stanowi 96,77 % przyjętego planu po zmianach.
W wydatkach ogółem wydzielono:
- wydatki bieżące na prowadzenie zadań bieżących w wysokości 80.796.174,17 zł. służące do bieżącego działania Urzędu, jednostek organizacyjnych
Gminy, obsługi zadłużenia, wypłaty świadczeń dla podopiecznych pomocy społecznej oraz rodzin, zadania z obszaru oświaty, kultury i kultury fizycznej,
- oraz wydatki majątkowe na kwotę 28.350.421,44 zł, które przeznaczono na kilkadziesiąt zadań majątkowych. Wydatki majątkowe stanowiły prawie 26
procent wszystkich wykonanych wydatków budżetu, co świadczy o wysokim poziomie nakładów inwestycyjnych.
Na obsługę długu w 2019 r. wydatkowano kwotę 869.169,97 zł, mniejszą niż planowano, sprzyjały temu niskie stopy procentowe, będące składową
oprocentowania.
Struktura procentowa wykonanych wydatków w ważniejszych działach przedstawia się następująco:
- Oświata i wychowanie – 26,41 %
- Rodzina – 20,70%
- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 19,25%
- Transport i drogi publiczne – 7,51%
- Administracja publiczna  – 6,71%
- Kultura fizyczna – 5,61 %
- Kultura – 4,35%
- Pomoc społeczna – 4,18%
- Gospodarka mieszkaniowa – 1,71%
Ze struktury wydatków wynika, że w Gminie Brzeszcze w 2019 roku obok wydatków na oświatę dużo środków przeznaczono na wydatki socjalne,
gospodarkę komunalną, ochronę środowiska, drogi, kulturę i kulturę fizyczną.
Wartość wykazanego mienia komunalnego wg stanu na dzień 31.12.2019 r. to 224.044.524,40zł. Wartość majątku powiększyła się w stosunku do
ubiegłego roku o 31.667.761,99 zł., co wynika z zakończonych realizacji zadań majątkowych i nabycia mienia na własność Gminy.
Z tytułu gospodarowania majątkiem (min. najmy, dzierżawy) uzyskano w 2019 r. kwotę 2.787.972,93 zł.
Gmina jest 100 % udziałowcem w dwóch gminnych spółki prawa handlowego - Agencji Komunalnej i Agencji Mieszkaniowej. Gmina posiada również
akcje RPWiK Tychy. Łączna wartość akcji i udziałów to 11.268.620 zł.
Wynik budżetu, o którym mowa w art. 242 ustawy o finansach publicznych wynosi 44.332.178,16 zł, więc na podstawie wykonania za 2019 r. można
stwierdzić, że brak jest zagrożenia dla wykonania zadań obecnego budżetu, przy założeniu porównywalnych wpływów, w szczególności z tytułu opłat i
udziałów w podatkach.
Komisja Skarbu wykonanie budżetu 2019 w Gminie Brzeszcze ocenia pozytywnie. Absolutorium to ważny akt podsumowujący całoroczne
działania organu wykonawczego – Burmistrza Brzeszcz.
Komisja Skarbu na podstawie przedstawionych dokumentów i swojej wiedzy przedstawia swoją opinię i pozytywnie ocenia działalność Burmistrza
Brzeszcz w 2019 r. Wszyscy radni natomiast wyrażą swoją opinię podczas głosowania nad udzieleniem Burmistrzowi Brzeszcz absolutorium.
Opinia została przyjęta w głosowaniu jawnym, w tym głosów: 3 za/ 0 przeciw/ 2  wstrzymujące się/.

Radna Danuta Socha przedstawiła Stanowisko Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa
Instytucja absolutorium stanowi ustawowo określony sposób organu stanowiącego nad wykonywaniem budżetu przez organ wykonawczy i jest
wyrazem końcowej oceny działalności organu wykonawczego w tym zakresie i musi ściśle odnosić się do wykonywania budżetu gminy w danym roku
budżetowym. W procesie udzielania absolutorium konieczne jest uzyskanie odpowiedzi na pytanie, jak wykonano planowany budżet, jakie są
przyczyny rozbieżności pomiędzy stanem zaplanowanym a rzeczywistym, czy winą za owe rozbieżności można obciążyć organ wykonawczy, czy też
były one wynikiem obiektywnych uwarunkowań.
Podjęcie prze radę gminy do dnia 30 czerwca 2020 r. uchwały w sprawie absolutorium dla burmistrza gmina może nastąpić po uprzednim zapoznaniu
się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym gminy, z opinią regionalnej izby
obrachunkowej o przedłożonym przez burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu i informacją o stanie mienia komunalnego gminy, stanowiskiem,
czy wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla burmistrza.
Regionalna izba obrachunkowa sprawuje nadzór nad działalnością samorząd terytorialnego w zakresie spraw budżetowych na podstawie kryterium
zgodności z prawem, natomiast komisja rewizyjna, jako organ wewnętrzny rady gminy powołany do kontroli działalności burmistrza oraz gminnych
jednostek organizacyjnych, swoje funkcje kontrolne może sprawować również na podstawie kryterium celowości, rzetelności i gospodarności.
Opinia Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez komisję rewizyjną rady gminy wniosku w sprawie
absolutorium jest przesyłana wójtowi i radzie gminy.
A zatem nie może być konkursem na popularność Burmistrza, gdzie przeciwnicy i zwolennicy wyrażają swoja aprobatę bądź dezaprobatę osoby a
jedynie wynikiem wnikliwej analizy zgodności finansowej.
Reasumując, jeżeli Regionalna Izba Obrachunkowa nie widzi uchybień i niezgodności to Burmistrz winien absolutorium otrzymać.
Zdaniem członków Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa planowany budżet wykonano zgodnie z prawem oraz zasadami celowości, rzetelności i
gospodarności, co jednoznacznie wskazuje, że będziemy głosować za udzieleniem absolutorium. Dziękuję.

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję.

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok -
druk nr 195 
– załącznik nr 18

Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy Renata Dudziak.
Brak zgłoszeń do dyskusji.
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Głosowanie: Kto z Państwa jest za podjęciem przedstawionej uchwały?

Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
Za: 21 głosów, jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 19 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta
Uchwała nr XVII/172/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Gminy Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok – zał. nr 20

 

2) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019 - druk nr 199. – zał. nr 21

Projekt uchwały odczytał wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Gancarczyk.

Głosowanie: Kto z Państwa radnych jest za podjęciem przedstawionej uchwały.
Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok
2019
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
Za: 21 głosów, jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 22 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta
Uchwała nr XVII/173/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz
z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok – zał. nr 23

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził:

Rada Miejska udzieliła absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz

z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok.

Udzielenie przez radę gminy absolutorium burmistrzowi jest akceptacją dla wykonania uchwały budżetowej,
jako działania zgodnego z prawem, z wymogami ekonomicznej racjonalności.

Z okazji udzielenia absolutorium składam serdeczne gratulacje dla burmistrza i pracowników urzędu.

Przerwa 10 minut.

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

1. zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031 - druk nr 196 – zał. nr 24

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Renata Dudziak. Projekt uchwały był do Państwa przesłany i podlegał opiniowaniu na posiedzeniu
Komisji Skarbu Rady Miejskiej.

Radny Jacek Wawro, przewodniczący Komisji Skarbu przedstawiał opinię do projektu uchwały wydaną na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2020 r. -
opinia pozytywna,  za 5 głosów, jednogłośnie.

Dyskusja

Radny Stanisław Pastuszka mówił: jest przedłużony okres spłaty wszystkich zobowiązań przez gminę, to znaczy, że wzięliśmy 2,3 mln zł pożyczki na
budowę oczyszczalni ścieków i na ostatniej sesji przyjmowaliśmy środki Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, czyli tą różnicę, którą
pokrywaliśmy ze swoich środków.  W jaki sposób środki z pożyczki będą wykorzystane?

Skarbnik Gminy Renata Dudziak wyjaśniła: na poprzedniej sesji nie było podejmowanych uchwał finansowych, a tym bardziej w zakresie
przyjmowania środków. O tym mówi następny projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian w budżecie. Gmina jeszcze nie otrzymała pożyczki, nie
było jeszcze podpisania umowy, ale jesteśmy już na finiszu jej pozyskiwania. Nie to związku z tym dofinansowaniem dodatkowym, które udało się
pozyskać na zwiększone koszty, które gmina musiała ponieść z uwagi na droższą budowę oczyszczalni ścieków. Te środki wpłyną do budżetu po
rozliczeniu zadania w roku następnym. Tak wygląda na ten moment konstrukcja budżetu, że nie wpłyną w tym roku, bo jest to zadanie dwuletnie,
jeszcze będzie dwa lata realizowane, więc na podstawie harmonogramu część robót będzie wykonana w roku następnym. Całkowite rozliczenie zadania
nastąpi w roku następnym, czyli w 2021 roku.  Przy konstrukcji budżetu na rok 2021 będziemy wiedzieć, jak postępują roboty tegoroczne.

Radny Stanisław Pastuszka kontynuował: rozumiem, przetarg był rozstrzygnięty na kwotę taką, czy coś się zmieniło, czy zwiększyły się jeszcze jakieś
zakresy i koszty związane z  budową oczyszczalni?

Skarbnik Gminy Renata Dudziak wyjaśniła: na ten moment nie. W zakresie oczyszczalni ścieków tutaj jest wniosek burmistrza tylko o przeniesienie
środków, żeby środki, które w przyszłym roku miały być wydatkiem, żeby można było wydatkować w tym roku, czyli przyspieszyć roboty. Z uwago na
to, że zadanie jest kilkuletnie, ale są jeszcze dwa lata do skończenia, czyli ten rok budżetowy i przyszły rok. To zadanie będzie się rozliczać. Ten program
dostał dodatkowe środki i to jest kwota ponad 1 mln zł. Natomiast, kiedy one wpłyną, o tym zadecyduje harmonogram robót, czyli może to być
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dopiero rok następny. To zadanie jest realizowane w strukturze zaliczkowo- refundacyjnej, czyli część robót idzie na zasadzie zaliczki, a część robót
można zrefinansować. To źródło finansowania będzie wykorzystywane dopiero w roku następnym i takie są założenia, czyli wspomogą budżet roku
następnego.

Prowadzący obrady zamknął dyskusję.

Głosowanie: Kto z Państwa radnych jest za podjęciem przedstawionej uchwały?

Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
Za: 21 głosów, jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 25 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta
Uchwała nr XVII/174/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w
Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031 – zał. nr 26

2. zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok 2020 - druk nr 197 – zał.
nr 27

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Renata Dudziak. Projekt uchwały zawiera szczegółowe uzasadnienie wnioskowanych zmian.
Wnioskowane zmiany powodują zwiększenie deficytu o 1.097.050,70 zł. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Skarbu Rady
Miejskiej.

Radny Jacek Wawro, przewodniczący Komisji Skarbu przedstawiał opinię do projektu uchwały wydaną na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2020 r. –
opinia pozytywna,  za 5 głosów, jednogłośnie.

Dyskusja

Radny Łukasz Korczyk mówił: dział 801 rozdział 80101 zwiększenie o kwotę 74.984 zł wydatki na sprzęt komputerowy służący do zdalnego nauczania
dla uczniów finansowany w 100% ze środków w ramach programu operacyjnego Polska Cyfrowa 2014-2020. W informacji na stronie internetowej
brzeszcze.pl wskazano, że są to 82 laptopy. Czy to są nowe komputery, czy używane?

Skarbnik Gminy Renata Dudziak informowała, ze pierwsza informacja była o pierwszym programie, czyli tzw. # Zdalna Szkoła i to są właśnie te
sprzęty, o których mowa na nasze stronie internetowej. To jest sprzęt poleasingowy.

Radny Łukasz Korczyk kontynuował: okres trwałości projektu to 5 lat, czy w ramach umowy mamy serwisowanie na okres 5 lat?

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Rafał Szałaśny informował: sprzęt ma gwarancję roczną.

Radny Łukasz Korczyk pytał, co w przypadku, jeśli któryś z 82 komputerów zepsuje się; to są dyski używane, nie ma tam nowych podzespołów?

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Rafał Szałaśny informował: dyski nie są używane, to są nowe dyski ssd. Taki sprzęt kupujemy od wielu lat.
Faktycznie, dysk może ulec awarii, ale tutaj są dyski nowe. Biorąc pod uwagę koszt zakupu laptopa granicach tysiąca złotych kształtuje, nawet gdyby
10% tych laptopów uległo zepsuciu, musielibyśmy we własnym zakresie wymienić dyski, to i tak koszt byłby niewielki w porównaniu do zakupu nowych
laptopów, których cena kształtuje się w około 2 tys. zł.  To nie są tylko dyski twarde, Z naszych statystyk z ostatnich lat wynika, że procent uszkodzeń
tego typu sprzętu wynosi około 3-5%.

Prowadzący zamknął dyskusję.

Głosowanie: Kto z Państwa radnych jest za podjęciem przedstawionej uchwały?

Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała
Budżetowa na rok 2020
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
Za: 21 głosów, jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 28 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta
Uchwała nr XVII/175/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w
Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok 2020 – zał. nr  29

 

3. przekazania skargi według właściwości - druk nr 200 – zał. nr 30

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Gancarczyk.

Dyskusja: Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowanie: Kto z Państwa radnych jest za podjęciem przedstawionej uchwały?

Sekretarz sesji Dawid Szczepański
Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
21 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 3 radnych zdalnie
Wynik głosowania:
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Za: 21 głosów, jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 31 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta
Uchwała nr XVII/176/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie przekazania skargi według właściwości – zał. nr
32

 

Ad 8. Odpowiedzi na interpelacje radnych
Przewodniczący rady Miejskiej informowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje: radny Grzegorz Andruszko otrzymał odpowiedź;
radna Halina Czopek złożyła interpelacje w dniu 15 czerwca br., więc sprawa jest w toku.

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych
Radny Grzegorz Andruszko złożył interpelację w sprawie nadanie nazwy ulicy. Interpelacja jest załącznikiem nr 33.

Ad 10. Wnioski i oświadczenia radnych oraz informacje

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Gancarczyk
Wysoka Rado, Panie burmistrzu, mam dwa wnioski, które kieruję pod obrady Rady. Zgłosiły się do mnie osoby prywatne oraz radni z mojego okręgu
Pan Zontek, Pan Uroda Bartosz między innymi, interwencje z ulicy Partyzantów, że jest tam przekraczana nagminnie prędkość. Ta droga jest gęsto
zabudowana, masę jest nowych domów, dzieci małe, samochody rozwijają dużą prędkość i jest wniosek taki, żeby tą sprawę uregulować – wniosek do
Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości założenia progów zwalniających lub zmianę organizacji ruchu w celu ograniczenia prędkości na ul.
Partyzantów; wniosek złożony przez mieszkańców, notoryczne przekraczanie prędkości.   
Kolejny wniosek, on był już poruszany na poprzedniej sesji też w formie wniosku. Byłem tam osobiście, to jest ulica była Modrzewiowa boczna od
Klonowej, tam gmina wysypała tłuczeń. Był tam kiedyś rów prywatny. Mieszkańcy się pobudowali, zasypali ten rowek. W tej chwili woda spływa przy
większych opadach z pół i z działek prywatnych, i zabiera ten tłuczeń, który gmina wysypała. Mieszkańcy mają prośbę, żeby tą sprawę załatwić, np.
drenaż, odwodnienie. Gmina to przejęła, jest to droga gminna. Do Pana Szczepańskiego też się zwrócili, ale do mnie też się zwrócili, dlatego
przedstawiam sprawę.
Wniosek do Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości odwodnienia ulicy bocznej ( byłej ul. Modrzewiowej) od ul. Klonowej, która jest ustawicznie
zalewana podczas opadów deszczu, co skutkuje zbieraniem tłucznia z utwardzonej drogi.
Wnioski są załącznikami nr 34 i 35 do protokołu

Prowadzący obrady ogłosił 5 minut przerwy.

Radny Stanisław Pastuszka
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, w imieniu klubów radnych Rady Miejskiej Prawo i Sprawiedliwość, Razem Dla Gminy oraz
Klubu Radnych Bezpartyjnych składam do Burmistrza gminy Brzeszcze wniosek o zakończenie procedury i uzyskanie prawomocnego pozwolenia na
budowę Pakietu nr III w ramach zadania: opracowanie wielobranżowej dokumentacji projektowej zadania inwestycyjnego pn. OSPR budowa ścieżki
rowerowej związanej z miejscami pamięci KL Auschwitz-Birkenau" - poprawa dostępności do Państwowego Muzeum - dla 3 odcinków -
współfinansowanego ze środków OSPR na lata 2016-2020 ( wniosek jest załącznikiem do protokołu)
Szanowni Państwo, umowa, która została podpisana na wykonanie tego projektu była wg dokumentów, które zostały zamieszczone na stronie
internetowej gminy, czterokrotnie aneksowana z powodu przedłużających się procedur z uzyskaniem pozwolenia wodno-prawnego, następnie z
podziałami geodezyjnymi wynikającymi z rozbieżności map ewidencyjnych ze stanem faktycznym oraz przedłużającymi się uzgodnieniami ZDW. Zostały
wydatkowane środki tak, jak Pani skarbnik powiedziała, że zaliczkowo płacimy za remont, przebudowę oczyszczalni ścieków, tak tutaj też zostały
wyasygnowane środki w wysokości 110 tys. zł, 44 tys. zł środki własne, 66 tys. zł OSPR. W tej chwili projekt dla pakietu III – toczy się postępowanie
administracyjne wydania decyzji ZRID dla tego pakietu. Został zatwierdzony podział geodezyjny zatoki autobusowej oraz dokonano podziału
nieruchomości, które nie są prawomocne, ponieważ zatwierdza je ZRID. W żadnym dokumencie, który przeglądałem, nie znalazłem stwierdzenia, ze
sytuacja ta wynika z opieszałości firmy projektującej. Co się z tym wiąże? Nie mamy wielkich możliwości byśmy uzyskali od tej firmy zwrot środków, czy
też jakieś inne zadośćuczynienie. Na koncie tego zadania są środki, które należy, uważam, wykorzystać w jak największej wysokości.
W perspektywie 2023 roku mamy na terenie gminy drogę ekspresową S1, która w znacznym stopniu jeszcze zwiększy ruch na naszych drogach.
Priorytetem dla nas jest bezpieczeństwo naszych mieszkańców, którzy, na co dzień korzystają z ulicy Łęckiej robiąc zakupy, odprowadzając dzieci do
szkoły, wyjeżdżając do pracy, czy do autobusu.
Żaden z tych przedstawionych argumentów nie kwalifikuje rządzących do zaniechania tego projektu, dlatego, jako odpowiedzialni radni wystąpiliśmy z
wnioskiem i oczekujemy, ż  w miesiącu wrześniu burmistrz przedłoży Radzie Miejskiej projekt pakietu III z prawomocnym pozwoleniem ZRID. 
Wniosek jest załącznikiem nr 36 do protokołu

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Pokrótce, żeby Państwo mieli świadomość, że burmistrz i ja nie podpiszemy aneksu z firmą Szyndzielorz, ponieważ wiemy, że ta inwestycja nie zostanie
zrealizowana w takim zakresie, jak była planowana. Wykupienie pakietu III wiąże się z wydatkowaniem ze środków własnych, ponieważ nie będzie
możliwości rozliczenia tego projektu w ramach pakietu V, więc wszystkie środki będą pochodzić z budżetu gminy. Nie tylko, jeśli chodzi o projekt, ale
również, jeśli chodzi o wykup gruntów. Proszę mieć na uwadze, jeżeli przyjdzie decyzja ZRID, ona automatycznie obliguje burmistrza do wykupu tych
gruntów. Nie pamiętam szczegółów, czy można rozgraniczyć projekt pakietu II i III, czy było rozbicie na kwoty, ile kosztuje pakiet II projekt, ile kosztuje
pakiet III. Państwo powinniście mieć świadomość.

Naczelnik Wydziału Inwestycji Danuta Chodań
Na pakiet II i pakiet III budowy ścieżki rowerowej KL Auschwitz-Birkenau zostały podpisane dwie oddzielne umowy. Opracowanie dokumentacji jest na
podstawie dwóch oddzielnych umów z tym samym wykonawcą.  

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Proszę pamiętać, że nie będzie możliwości wrzucenia projektu w ramach dofinansowania do OSPR do V etapu, ponieważ to zadanie w tej formie nie
zostanie zrealizowane. Nie można dostać dotacji na projekt, tylko dostajemy dotacje na wykonanie zadania, którego nie wykonamy.

Radny Stanisław Pastuszka
Pan tłumaczy to ze swojego punktu widzenia.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Nie, Panie radny, tłumaczę z dokumentacji, którą posiadam, z umów, które są zawarte i z programu. To są fakty.
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Radny Stanisław Pastuszka
Pakiet III jest opracowany, jest złożony w urzędzie wojewódzkim w Delegaturze Zamiejscowej w Nowym Sączu. Tak wynika z dokumentów, czeka na
pozwolenie. Urząd wojewódzki zwrócił się do projektanta o uzupełnienie. Projektant nie może tego zrobić, ponieważ, nie wiem, jaka musi być umowa,
jaka jest zależność.
Panie burmistrzu, wydatkujemy i tak środki, jeżeli nie uzyskamy ZDID, to nie będziemy w ogóle mieli dokumentów. Co nam da, że od tego odstąpimy?
Jeżeli będziemy chcieli wrócić do tej ścieżki kiedyś w przyszłości, to musimy całą procedurę od nowa przejść. W tej chwili mamy już procedurę, więc
wydatkowanie pieniędzy, wykup gruntu i co z tego wynika, pozwolenie na budowę tej ścieżki jest bezterminowe. Wykupujemy grunty i chcemy
budować odcinek, to robimy, możemy to robić etapami, możemy to robić z innych środków. Nie upieram się, Panie burmistrzu, że my musimy w tym
roku jakiś zakres tej ścieżki wykonać, bo nie jesteśmy w stanie tego zrobić, ale możemy mieć dokumentacje, która będzie mogła być procedowana, np.
do innych źródeł finansowania i dlatego ten wniosek został złożony, żebyście Państwo nie zaniechali tego pakietu, żebyśmy wykorzystali szansę, którą
ma gmina. 

Radny Dawid Szczepański
Prawomocna decyzja na inwestycje drogowe jest ważna na 3 lata od momentu wydania.

Radny Marek Czopek
Szanowni Państwo, wszystko to, co powiedział radny Stanisław Pastuszka można uznać za dobrą monetę. Musimy mieć świadomość kosztów, jakie są
przed nami w przypadku realizacji tej inwestycji. W momencie zgłaszania tej inwestycji do programu OSPR szacowane koszty były niewspółmiernie
niższe, tj. ok. 6 mln zł z dofinansowaniem, natomiast teraz poziom wzrósł do kwoty ok. 15 mln zł. Zastanówmy się, czy gminę stać w najbliższym czasie
na wydatkowanie takich środków bez udziału środków zewnętrznych, nawet przy kilkuletniej realizacji. Kiedyś powiedzieliśmy, że realizujemy inwestycje
tam, gdzie jest możliwe dofinansowanie.

Naczelnik Wydziału Inwestycji Danuta Chodań
Żeby zrealizować budowę ścieżki rowerowej dla pakietu II, czyli odcinek od ul. Klonowej do ul. Budy zaistniała potrzeba wywłaszczenia 19 działek.
Odszkodowania przeliczone na podstawie kwoty uzyskanej dla pakietu I, oczywiście jest to kwota szacunkowa, czyli 58,32 zł za 1 m  w sumie 56.920,32
zł. Dla pakietu III, czyli budowy ścieżki rowerowej na odcinku od ul. Spółdzielczej do Zasola zachodzi konieczność wywłaszczenia 62 dziełek po tej samej
cenie za 1m  za łączną kwotę 582.441,84 zł.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Mając decyzje ZRID pakietu III musimy zapłacić projektantowi za pakiet III za projekt plus z automatu wykupujemy grunty ze środków własnych na
kwotę 582.441,84 zł, bez możliwości, według mojej oceny i wiedzy, którą posiadam, otrzymania dotacji na ten zakres. Łączny koszt będzie ok. 650 tys. zł.
Koszt z wykonaniem pakietu III ok. 15 mln zł brutto. Pakiet II, czyli ścieżka w okolicy Boru nie ma w ogóle przygotowanej dokumentacji.

Radny Marek Czopek
Proszę powiedzieć, jaki był koszt przy zgłaszaniu do OSPR pakietu III?

Radna Danuta Socha
Jaką kwotę szacunkową zgłaszaliśmy i które inwestycje?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 7 mln zł na wszystkie pakiety.

Radna Danuta Socha
Pakiety też musiały być oszacowane.

Radny Łukasz Korczyk
Umowa była podpisana na 11.674.000 zł, kwestia zakresu i kwestia po przetargach.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Teraz rozpatrujemy wniosek radnego Pastuszki, czyli konsekwencje wykupu od projektanta dokumentacji. Jeszcze raz powtarzam, nie ma możliwości
wykupu tej dokumentacji na podstawie umowy, która jest zawarta, ponieważ ani ja, ani Pan burmistrz nie podpiszemy pakietu, gdyż wiązałoby się to z
tym, że aneksując umowę będziemy świadomi, że ta inwestycję zrealizujemy, w wiemy, że jej nie zrealizujemy, ponieważ czas nas nie puści, abstrahując
od kwot, chodzi o termin wykonania. Jeżeli Państwo wyrażacie taką wolę, to proszę wskazać, za co mamy kupić dokumentację – na podstawie odrębnej
umowy, jeżeli taka będzie wola Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Panie burmistrzu, jaki mamy czas na wykup działek?

Naczelnik Wydziału Inwestycji Danuta Chodań
Jeżeli decyzji ZRID zostaje nadany rygor natychmiastowej wykonalności termin wypłaty odszkodowań został określony na 60 dni, zgodnie z ustawą.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Proszę wziąć pod uwagę, że radny Stanisław Pastuszka zwrócił uwagę po części na to. W niedługim czasie rozpocznie się tam potężny, jeśli mówimy
tylko o tym odcinku na ul. Spółdzielczej do ul. Kostka Jagiełły w Zasolu, ruch po oddaniu mostu. Tam mieszkańcy nie mają możliwości, nie mają pobocza,
nie mają chodnika, nie mają ruchu pieszo-rowerowego i jest to prawie jedyny odcinek, bo w gminie Brzeszcze występuje jeszcze na tym odcinku, który
również idzie przez Budy, ale nie mniej jednak, tamten odcinek jest szczególnie narażony. Tym bardziej, Pan burmistrz mówił dzisiaj o bezpieczeństwie
mieszkańców. Podajemy tutaj różne działania, wyeliminowania pewnego odcinka z ruchu, następuje zmiana organizacji ruchu, a tutaj, przy takim ruchu
na drodze wojewódzkiej, szczerze mówiąc, jest to pod względem bezpieczeństwa bardzo ważny element, który przecieka na pieniądze. Tam chodzą
dzieci do szkoły, tam chodzą do przystanku, trzeba wziąć to pod uwagę. Żaden rodzic nie puści tam dziecka bezpiecznie do szkoły.  

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
To jest droga wojewódzka. Wszystko jest scedowana na gminę. Teraz my będziemy budować chodnik przy drodze wojewódzkiej, który powinien
budować zarządca drogi. Oczywiście, nie zawsze partycypujemy w kosztach. Można taką mowę przesłać do zarządu dróg wojewódzkich, do Pana
wojewody, że jest taka droga i może się zainteresują i będą chcieli ten chodnik wybudować.

Radny Stanisław Pastuszka
Panie burmistrzu, gdyby Pan te słowa wypowiedział po objęciu urzędu burmistrza, to wierzyłbym w to, że Panu zależy na tym, żeby ta ścieżka była
wybudowana. Kiedy kończy się okres tego zadania, jest rok 2020, coście Państwo do tej pory zrobili, gdzie byliście i w jakiej sprawie zajęliście stanowisko,
że nie chcecie tego w takim zakresie, jak narzuciły nam to ZDW wykonywać?  Pokażcie, w którym momencie sprzeciwiliście się woli ZDW? Teraz Pan
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mówi, żebyśmy to oddali?  Jak budowano ścieżkę rowerową od ul. Dąbrowskiego do Piastowskiej, wydaliśmy pieniądze budżetowe, wszystko było w
porządku? Jak trzeba budować ścieżkę od Jawiszowic do Zasola, to nie. Mam przekonanie i myślę, że to przekonanie jest prawdziwe, że Państwo po
prostu nie chcieliście tego zrealizować i dlatego w taki sposób prowadziliście ten projekt, aneksowaliście, aneksowaliście, aż doszło do końca, jak
stanęliście pod ścianą, tak i dzisiaj nie będziemy tego realizować. To nie jest rozwiązanie, bo ja uważam tak, że dotąd, dopóki samorządowcy nie będą
odpowiadali za podejmowane decyzje, to porządku nie będzie. Ta gmina już wielokrotnie zapłaciła odszkodowania w ramach decyzji podejmowanych
przez pojedynczych ludzi a zapłacili wszyscy mieszkańcy. Tak również będzie w tym przypadku Panie burmistrzu, bo firma pójdzie do sądu i wygra
sprawę, bo nie ma udokumentowania, że ona cokolwiek źle zrobiła, więc zapłacimy, dopłacimy do całości projektu i nie będziemy mieli nic, a tak,
wykupmy te grunty. Nie mówię, że nie mamy wykupywać, to proszę rozmawiać z zarządem dróg wojewódzkich, z wojewodą. Możliwości jest wiele na
to, żebyśmy w jak najlepszym stopniu pieniądze wykorzystali i żebyśmy mieli projekt do tego, żeby można było w przyszłości realizować. Jeżeli państwo
będziecie dobrze zarządzać to może akurat uda się, że nie będziemy ponosić wszystkich kosztów z budżetu. Powiem to, co podnoszono na tej sali, że 15
mln zł i każdy mówi tylko i wyłącznie o 15 mln zł. Powiem Państwu, że tak, jak na ul. Budy, Bór kwota asygnowana przez gminę 4,1 mln zł – 1,3 mln zł
więc co decyduje o wartości inwestycji – przetarg. Dziękuję.

Radna Danuta Socha
Musimy się zastanowić, czy to nie jest rażąco niska cena.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Szanowny Panie radny, to, co Pan mówi, to są oszczerstwa, robimy wszystko, co w naszej mocy, żeby uratować tą drogę. gdyby nie nasza interwencja w
zarządzie dróg wojewódzkich, u wojewody, lobbowanie, pakiet I by się nie udał, ponieważ nie zostałaby wydana decyzja ZRID. Na temat pakietu III i
przetargu – trzeba rozgraniczać dwie rzeczy, przetarg, tj. zrobienie nakładki tak, jak na Budy, Bór, czy zrobienie przebudowy drogi, gdzie jest wymiana
infrastruktury wodociągowej, gazowej, kanalizacyjnej, odwodnienia itd. To są dwie różne rzeczy, więc nie można abstrahować, że gdzieś się udał
przetarg za 30%, a ten się uda równie tak samo. Tutaj trzeba mieć świadomość, że koszty wykupu tego projektu jest taki, a nie inny, co już wcześniej
mówiliśmy, około 700 tys. zl. Jeżeli stać na to gminę, możemy tak zrobić. Najważniejsza rzecz, aneksowaliśmy umowę, bo zawsze wierzyliśmy, że ten
pakiet się uda, zarówno II i II. Tak, jak wcześniej Państwu powiedziałem, jest pewna granica terminu, po przekroczeniu, której nie da się już zrealizować
inwestycji nawet mając pieniądze. Tą granicą, uważałem, był 31 marca – minęły terminy umów, nie przedłużyliśmy aneksu, bo nie mogliśmy przedłużyć,
bo działalibyśmy na szkodę gminy. Gdybyśmy aneksowali kolejne umowy, to dawaliśmy zielone światło na realizację tej inwestycji, która technicznie jest
nie do wykonania. Teraz wszystko w Waszych rękach. Jeżeli macie taką wolę, to proszę wskazać pieniądze na zakup tego pakietu. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Panie burmistrzu, jedna kwestia jeszcze, jaki macie pomysł na wykonanie tego? Możemy umówić się, że pewne zadania można, powinno się przerzucić
na zarząd dróg wojewódzkich, że nie powinno być naszym kosztem. Oczywiście, wtedy potwierdzicie, bo w dyskusji było, że narzucono nam to. Nie
potrafiliśmy wyodrębnić pewnych zadań, albo ich zweryfikować, które zostały narzucone, bo w tym programie nie dało się zweryfikować tego i taka była
od Was informacja, dlatego jaki pomysł będzie.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Fakt jest taki, jeżeli zarządca drogi wydaje Państwu warunki i te spotkania się odbywały w zarządzie dróg wojewódzkich. Oni stali na stanowisku,
wydajemy warunki zgodnie z przepisami prawa.  Nie mam prawa powiedzieć, żeby zmienili warunki. Na podstawie tych warunków był robiony projekt.
Gdybyśmy byli w marcu i byłaby decyzja ZRID wtedy byśmy decydowali, czy realizujemy, czy są środki finansowe. Tych projektów nie było.  W etapie V
mamy zrealizować wszystkie zadania, zarówno z pakietu I, II i III. Stąd teraz te zmiany, które staramy się wprowadzić, żeby uratować to, co jest możliwe
do uratowania, żeby ten program miał pewną spójność.

Radny Ryszard Foks
Wysoka Rado, Panie burmistrzu mam kilka pytań. Pierwsze pytanie dotyczące inwestycji realizowanej w Brzeszczach na ul. Sikorskiego i Reja, wiem, że
były problemy, czy te problemy udało się rozwiązać?  Czy gmina dostała dofinansowanie?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Jeżeli były techniczne problemy, to udało się je rozwiązać. Kwestia dofinansowania – byłem osobiście na spotkaniu w urzędzie wojewódzkim, są pewne
ustalenia i czekamy na oficjalne pismo z urzędu marszałkowskiego.

Radny Ryszard Foks
Rozumiem, że dotacja na to zadanie nie jest pewna?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Czekam na oficjalne pismo z urzędu marszałkowskiego.

Radny Ryszard Foks
Zadałem Panu burmistrzowi pytanie, czy istnieje realne niebezpieczeństwo, że gmina Brzeszcze nie otrzyma dofinansowania na ul. Reja i Sikorskiego lub
dofinansowanie zostanie pomniejszone? Proszę o odpowiedź.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Odpowiadam państwu, odbyłem spotkanie w urzędzie marszałkowskim, są pewne ustalenia, ale oczekuje na oficjalne pismo. Jeżeli będę miał oficjalne
pismo odpowiem Panu na to pytanie.

Radny Ryszard Foks
Proszę mi powiedzieć, w czym jest problem, jeżeli chodzi o tą inwestycję?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Według mnie nie ma w niczym problemu. 

Radny Ryszard Foks
Państwo nie możecie uzyskać dofinansowania do tej inwestycji, to jest problem, czy nie ma problemu?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Panie radny, to jest Pana opinia, to Pan uważa, że nie możemy uzyskać dofinansowania. Powiedziałem, jak będzie oficjalne pismo z urzędu
marszałkowskiego czy pozytywne, czy negatywne, zaraz do państwa z pismem przyjdę.

Radny Ryszard Foks
Czy jest zagrożona dotacja do tej inwestycji?



Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Odpowiadam jeszcze raz tak samo, jak minutę temu, będzie oficjalne pismo z urzędu marszałkowskiego i udzielę Panu odpowiedzi zgodnie z treścią
tego pisma.

Radny Ryszard Foks
Kolejne pytanie dotyczące dworca kolejowego w Jawiszowicach, jak wygląda tutaj sprawa, czy projektantowi wypłacimy pieniądze za wykonane
zadanie?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Jesteśmy w sporze z projektantem, żadna kwota projektantowi nie została wypłacona.

Radny Ryszard Foks
Rozumiem, że projektant oddał sprawę do sądu, tak?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Jeszcze nie oddał.

Radny Ryszard Foks
Kolejne pytanie dotyczące biblioteki w Jawiszowicach. Dzisiaj nie oczekuję od Pana jednoznacznego stwierdzenia, kiedy przystąpicie do realizacji
inwestycji pod nazwą utworzenie biblioteki w Jawiszowicach i świetlicy w budynku OSP, ale mam taką prośbę do Państwa, żebyście Państwo
burmistrzowie i Pani skarbnik, i Pani dyrektor ośrodka kultury usiedli wspólnie, i oczekiwałbym, jako radny ostatecznej odpowiedzi na sesji czerwcowej
w dniu 30 czerwca br. czy możemy się tak umówić?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Odpowiedzi udzielimy na sesji czerwcowej. Czy nam się uda spotkać do tego czasu, raczej wątpię.

Radny Ryszard Foks
Kolejne, ostatnie pytanie: prośba jest o poprawienie łącza internetowego, bo dziś nic nie słychać. Udział w komisjach Rady również jest utrudniony przez
łącza; trzeba zwiększyć transfer, żeby radni mogli uczestniczyć w posiedzeniach zdalnie.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Po dzisiejszym zdarzeniu, które ma miejsce, to jest awaria sieci jednej z firm na terenie gminy.

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Rafał Szałaśny
Jesteśmy na etapie przygotowania dedykowanego łącza do prowadzenia transmisji online, ta przepustowość jest wysoka, natomiast ilość pakietów,
które krążą po tej sieci jest bardzo duża, dlatego będzie dedykowane łącze tylko do potrzeb transmisji – przygotujemy w najbliższych tygodniach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Bardzo dużo radnych zwraca się lub oddaje tablety, które są zużyte i należy podjąć jakieś inwestycje w tym zakresie.

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Rafał Szałaśny
Słuszna diagnoza, urządzenia już mają swój wiek, małą ilość pamięci i nie są w stanie wykonywać zadań, bateria też straciła swoją pojemność.
Modernizacja jest raczej wykluczona. Wchodzi tutaj wymiana sprzętu na nowy w postaci tabletów lub laptopów. Na to są potrzebne środki.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Panie burmistrzu, czy jesteśmy w stanie wyasygnować jakieś środki, przynajmniej częściowe? Proszę o odpowiedź w najbliższym czasie.

Radny Dawid Szczepański
Wracając do dyskusji w sprawie III etapu ścieżki rowerowej, mam pytanie do pani naczelnik, czy mając uzyskaną prawomocną decyzję ZRID i staniemy
przed koniecznością wykupu gruntów, to proszę powiedzieć, bo te grunty staną się własnością Skarbu Państwa, czyli Wojewody Małopolskiego. Panie
przewodniczący, Państwo radni, jeżeli porozumienie z zarządem województwa małopolskiego wygaśnie, a my zapłacimy za wykupy gruntów,
to dopiero będzie niegospodarność w gminie. Dziś już wiemy, że nie będziemy w stanie zrealizować tej inwestycji.

 

Oświadczenie Przewodniczącego Rady Miejskiej Zbigniewa Kolasy
 w sprawie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz ( druk 198)

– stwierdzam, że uchwała została podjęta.

Rada Miejska w Brzeszczach nie udzieliła Burmistrzowi Brzeszcz 
Panu Radosławowi Szotowi wotum zaufania.

Uchwała nr XVII/171/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrza Brzeszcz
– zał. nr 37

 

Prowadzący obrady zarządził 5 minut przerwy.

Radny Stanisław Pastuszka
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, wycofuję wniosek złożony na tej sesji. Panie burmistrzu, na stronie internetowej pojawiła
się informacja o ogłoszonym postępowaniu na fontannę w parku, z czym to jest związane?

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
To szacowanie wartości dokumentacji projektowej, ponieważ fontanna jest w złym stanie technicznym, koszty utrzymania roczne to ok. 20 tys. zł, jest
wycena generalnego remontu fontanny ok. 48 tys. zł. Chcemy zobaczyć, jaki byłby koszt całkowitej przebudowy fontanny.

Radny Stanisław Pastuszka
Panie Burmistrzu, w 2012 roku gmina wydała 315 tys. zł i po 8 latach przystępujemy do całkowitej wymiany fontanny. Skoro Państwo mieliście taką
wiedze, opracowywaliście projekt zagospodarowania całego parku, to, dlaczego to wówczas nie zostało ujęte, żeby to było jednym zadaniu, tylko

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/637050/Uchwa%25C5%2582a-XVII_171_2020


znowu teraz. Państwo macie 30 tys. zł w ogłoszeniu na wykonanie projektu. Nie ma ścieżkę, chodnik na cmentarzu, nie ma na OSPR, nie ma na nic, ale
bez wiedzy Rady, Państwo wydajecie pieniądze.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Nie wydajemy pieniędzy, tylko chcemy mieć rozpoznanie cenowe, żeby któryś wariant Państwu zaproponować.

Radny Stanisław Pastuszka 
Mam rozumieć, że ktoś to zrobi tak sobie, bo to dla gminy Brzeszcze będzie robił?

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Na złośliwości nie będziemy odpowiadać.

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiała wnioski zgłoszone na sesji:

wniosek do Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości założenia progów zwalniających lub zmianę organizacji ruchu w celu ograniczenia
prędkości na ul. Partyzantów / wnioskodawca: radny Marek Gancarczyk/

Głosowanie
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wynik głosowania: Za: 21 głosów; jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 38 do protokołu.

Rada Miejska przyjęła wniosek.

 wniosek do Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości odwodnienia ulicy bocznej ( byłej ul. Modrzewiowej) od ul. Klonowej, która jest
ustawicznie zalewana podczas opadów deszczu, co skutkuje zbieraniem tłucznia z utwardzonej drogi / wnioskodawca: radny Marek Gancarczyk/

Głosowanie
Sekretarz sesji wyczytywał nazwiska radnych w porządku alfabetycznym do oddania głosu.
20 radnych uczestniczyło w głosowaniu, w tym 2 radnych zdalnie
Wynik głosowania: Za: 21 głosów; jednogłośnie
Lista głosowań imiennych jest załącznikiem nr 35 do protokołu.

Rada Miejska przyjęła wniosek.

 WNIOSKODAWCA WYCOFAŁ WNIOSEK - wniosek do Burmistrza Brzeszcz o opracowanie wielobranżowej dokumentacji projektowej zadania
inwestycyjnego pn. OSPR budowa ścieżki rowerowej związanej z miejscami pamięci KL Auschwitz-Birkenau" - poprawa dostępności do
Państwowego Muzeum - dla 3 odcinków - współfinansowanego ze środków OSPR na lata 2016-2020 / radny Stanisław Pastuszka/

Radny Dawid Szczepański
Panie przewodniczący, Szanowni goście, chciałbym złożyć oświadczenie

„ Ja, Dawid Szczepański przepraszam Panią Agnieszkę Molędę za to, że 23 września 2019 roku o godzinie 22.45 anonimowo, posługując się
pseudonimem Rozczarowana wyborczyni wipowca zamieściłem w portalu Infobrzeszcze.pl komentarz sugerujący jakoby Pani Agnieszka Molęda będąc
zatrudnioną w Urzędzie Gminy w Brzeszczach w czasie godzin swojej pracy podejmowała prywatne działania naruszające obowiązujący Regulamin
organizacyjny Urzędu Gminy w Brzeszczach oraz przepisy kodeksu pracy. W podanej przeze mnie informacje są nieprawdziwe, sugerujące
nieprzestrzeganie obowiązków służbowych oraz poddając wątpliwość legalność dochodów Pani Agnieszki Molędy, pomówiłem ją, podważyłem jej
bezstronność i wiarygodność oraz naraziłem na utratę dobrego imienia na polu służbowym społecznym i prywatnym”. Dziękuję.

Radna Zofia Wójcik
Panie burmistrzu, ja mam pytanie odnośnie ośrodka zdrowia w Zasolu.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Staramy się, żeby ośrodek został uruchomiony jak najszybciej.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Bożena Hacuś
Szanowni Państwo, zgodnie z dyspozycjami Rady, ponieważ został przez komisje wyrażona zgoda na bezprzetargowe oddanie w najem tego lokalu.
Umowa zostanie podpisana w najbliższych dniach i powinna zacząć obowiązywać od lipca. Wynajmujący zgłasza, że musi tam przeprowadzić remont,
by pacjenci byli przyjmowani w należytych warunkach. Po przeprowadzeniu remontu, może to być miesiąc, półtora miesiąca, będzie dopiero ośrodek
zdrowia otwarty.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Pani radna pytała o Zasole, a jeżeli chodzi o Nosala?

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Bożena Hacuś
Na Facebooku Mojej przyjaznej poradni jest informacja, że na dzień dzisiejszy są zbierane tylko deklaracje. Z posiadanych informacji są problemy ze
względu na covid nie mogą uzyskać zgody na uruchomienie. Ośrodek jest przygotowany, w pełni wyposażony do rozpoczęcia działalności.

Radny Stanisław Pastuszka
Panie burmistrzu, mam pytanie odnośnie wykaszania przez powiat poboczy na terenie naszej gminy. Czekano z koszeniem aż do tego czasu, teraz
podjęli działania w ubiegłym tygodniu przy tak wielkich opadach, trawa jest zmięta a nieścięta. Nie są wykoszone rowy, pobocza. To jest obraz nędzy i
rozpaczy. Jesteście gospodarzami, zainterweniujcie u nich, żeby to poprawili, zrobili. Remont, naprawa ścieżki rowerowej – tan znowu nic nie jest
zrobione; w dniu 26 mija termin.

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Zapewne Pan nie uwierzy, ale prowadzimy rozmowy z powiatem. Tak, jak zapewne Pan wie, nie możemy ich zmusić, ani zrobić za nich. Oczywiście,
zgłaszamy regularnie te zdarzenia. Będzie dokumentacja fotograficzna i pismo do powiatu.

Radny Łukasz Korczyk
Na kanwie tego zgłoszenia, bardzo proszę o wykoszenie przez naszą Agencje Komunalną, od ronda do kółka pobocze wczoraj zostało wykoszone, a na
skarpie nie jest wykoszone.

https://bip.malopolska.pl/ugbrzeszcze,e,pobierz,get.html?id=2405190
https://bip.malopolska.pl/ugbrzeszcze,e,pobierz,get.html?id=2405191


Radny Stanisław Pastuszka
Ten teren został wykoszony.

Radny Dawid Szczepański
Panie radny, rozmawiałem już w sprawie koszenia przez powiat i okazało się, że była awaria sprzętu koszącego i uzyskałem informację, że do dnia 24
czerwca zostaną tereny wykoszone.

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa
Ja też rozmawiałem, skierowałem zapytanie do członka zarządu powiatu i tydzień temu uzyskałem informację, że do końca tygodnia będzie wykoszone
w gminie Brzeszcze. Tak się poczęci stało, ale wszystkie gminy w powiecie mają problem z właściwym wykonaniem zadania.

Radna Halina Czopek
Czy mamy wiadomości, kiedy mogą się odbyć nasze zebrania samorządowe? Samorząd osiedlowy nr 8 chce przekazać 5 tys. zł na projekt siłowni
zewnętrznej i plac zabaw na działce za POM.

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Trzeba pamiętać, że obowiązuje nadal limit osób. Nie jestem organizatorem zebrań samorządowych.

Radny Marek Gancarczyk
Czy mógłbym zrobić zebranie na wolnym powietrzu?

Radny Łukasz Korczyk
Jeśli chodzi o zebrania, to Szanowni Państwo, wstrzymajmy się do września. W lipcu burmistrz ogłosi kwoty na fundusz sołecki. Zebrania we wrześniu,
wtedy kampania trwa jednocześnie.

Radni dyskutowali na temat organizacji zebrań mieszkańców.

Radna Izabela Miłkowska
Chciałabym dopytać Pana burmistrza o linię autobusową nr 29 do Kaniówka – czy coś się zmieniło? Mieszkańcy prosili o uruchomienie jednego
dodatkowego kursu.

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Zostało skierowane pismo do MZK z propozycjami.

Radny Stanisław Pastuszka
Czy gmina Wilamowice partycypuje w kosztach przejazdu tego autobusu linii 29?

Radny Dawid Szczepański
Nie ma porozumienia z gminą Wilamowice odnośnie transportu zbiorowego.

Radny Stanisław Pastuszka
Od końca ul. Janowiec autobus porusza się po terenie gminy Wilamowice, a my za to płacimy. Podejrzewam, że ci mieszkańcy, którzy a Pani byli, to byli
mieszkańcy Wilamowic. Tam jest 7 budynków jawiszowskich.

Radna Izabela Miłkowska
W tej sprawie była mieszkanka Kaniówka z gminy Brzeszcze.

Radny Stanisław Pastuszka
To jest ogólna nazwa, bo jest Kaniówek jawiszowski, dankowski, kaniowski. Nie jestem przeciwnikiem kursowania autobusu. Myślę, że o swoich
mieszkańców powinna zadbać również gmina Wilamowice.

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Akcja zwalczania komarów na terenie gminy Brzeszcze – informacje zamieszczono na stronie internetowej gminy oraz na Facebooku.
Akcja odkomarzania terenów należących do Gminy Brzeszcze rozpoczęła się w kwietniu i potrwa do końca września. Odkomarzanie polega na ciągłym
monitorowaniu występowania larw komarów oraz podejmowaniu w miarę potrzeb zabiegu zwalczania larw komarów w wodach płynących i stojących
produktem biobójczym nieszkodliwym dla środowiska tj. nietoksycznym dla ludzi, pszczół oraz ryb i innych organizmów wodnych. Obszar
przeznaczony do odkomarzania stanowią głównie rowy i zalewiska znajdujące się na działkach należących do Gminy Brzeszcze o łącznej powierzchni ok.
70 ha.
Przekroczone stany alarmowe na rzekach, które miały miejsce w ostatnim czasie na terenie Gminy Brzeszcze przyczyniły się do powstania lokalnych
podtopień, stwarzając idealne warunki dla rozwoju larw komarów, czego konsekwencją jest obecnie pojawienie się znacznej ilości osobników dorosłych,
które skutecznie potrafią uprzykrzyć czas spędzony na świeżym powietrzu. Aby walka z tymi uciążliwymi owadami była skuteczna, optymalnym
rozwiązaniem będzie połączenie akcji prowadzonej przez Gminę Brzeszcze z działaniami prowadzonymi przez osoby prywatne.
Dlatego zwracamy się z prośbą do mieszkańców o pomoc w walce z komarami, poprzez przestrzeganie poniższych zasad na własnych działkach i w
ogrodach: systematyczne wykaszanie działki, ponieważ wysoka trawa stanowi idealne schronienie dla komarów, usuwanie pojemników, w których
może gromadzić się woda deszczowa, ewentualnie ich zakrycie - woda stojąca jest miejscem rozwoju larw komarów, systematyczne czyszczenie
basenów, a gdy nie będą już potrzebne opróżnienie ich i zabezpieczenie przed zbieraniem się wody, czyszczenie rynien z liści, aby woda mogła
swobodnie spływać.

Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec
Od kwietnia prowadzimy monitoring i do połowy czerwca on spełnił swoje zadanie, bo komarów nie było. Pojawiły się dwa tygodnie po pogotowiu
powodziowym i wylewu Wisły. Przy tak intensywnych opadach, jakie są w tej chwili, komary lęgną się na całym terenie. Zabiegi musiałyby odbywać się z
samolotu, ale są one również niebezpieczne dla przyrody, bo giną także pożyteczne owady, np. pszczoły.

Radny Aleksander Zontek
Panie burmistrzu, jak wygląda sprawa zamontowania siatki przy starych boiskach, bo następne przęsło ze wspólnoty nr 5 zostało zniszczone. Jest jakaś
forma, żeby właściciele gruntów wykaszali, chociaż raz w roku?

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Czekamy na zebranie w samorządzie i oczekujemy propozycji ze strony mieszkańców.

Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec



W Regulaminie utrzymania czystości i porządku są zapisy, że właściciel nieruchomości winien zapewnić porządek na nieruchomości. Są również przepisy
odnośnie zagrożenia pożarowego.

Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz
Proszę wskazać właściciela gruntu.

Radny Grzegorz Andruszko
Panie burmistrzu, chciałem się zapytać na temat ul. Narutowicza, czy ona będzie robiona? Chodzi o ten próg zwalniający koło przedszkola, on jest
nienaprawiony.

Burmistrz Brzeszcz Radosław Szot
Odpowiadam, że nie będzie robiona. Sprawdzimy zgłoszenie. Droga będzie naprawiana z powodziówki. Na tern rok jest wszystko wstrzymane z
powodu covid, brakuje pieniędzy.

 

Ad 11. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej

O godz. 18.45 prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa– wobec wyczerpania porządku obrad – zamknął obrady XVII sesji
Rady Miejskiej w Brzeszczach kadencji VIII /2018-2023/.

 

Sekretarz XVII sesji Rady Miejskiej

Dawid Szczepański

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Brzeszczach

Zbigniew Kolasa

Przygotowała:

st. inspektor Barbara Pindel
Kancelaria Rady Miejskiej

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wykaz załączników do Protokołu nr XVII/2020 _ XVII sesja w dniu 23 czerwca 2020 r.

1-3       Listy obecności radnych, przedstawicieli jednostek pomocniczych, gości

4          Porządek obrad

5          Lista głosowań imiennych - głosowanie wniosku przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7.3 sesji projektu
uchwały w sprawie przekazania skargi według   właściwości

6          Lista głosowań imiennych - Przyjęcie porządku obrad po zmianach - głosowanie

7          Lista głosowań imiennych -Wybór Komisji Uchwał i Wniosków - głosowanie

8          Raport o stanie Gminy Brzeszcze za 2019 rok

9          Prezentacja multimedialna Raportu o stanie gminy Brzeszcze za 2019 r.

10        Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz druk nr 198)

11        Lista głosowań imiennych - Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Brzeszcz - druk nr 198.

12        Sprawozdanie finansowe Gminy Brzeszcze za rok 2019

13        Sprawozdaniem z wykonania budżetu Brzeszcze Gminy za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia  Gminy Brzeszcze na dzień 31 grudnia 2019
r

14        Uchwała nr S.O.I/423/13/20 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 14 kwietnia 2020 r. w sprawie



zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Gminy  
            Brzeszcze na dzień 31 grudnia 2019 r

15        uchwała nr 2/2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 10 czerwca 2020 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla
Burmistrza Brzeszcz za rok 2019 wraz z opinią Komisji Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia   
            Sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego

16        uchwała nr S.O.I/424/41/20 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzeszczach odnośnie absolutorium dla Burmistrza Brzeszcz

17        Opinia Komisji Skarbu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok wydana w dniu 17 czerwca 2020 roku

18        projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Brzeszcze za 2019 rok - druk nr 195

19        Lista głosowań imiennych  - Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzeszcze za
2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok

20        Uchwała nr XVII/172/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy
Brzeszcze za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok

21        Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019

22        Lista głosowań imiennych - Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z tytułu
wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za rok 2019

23        Uchwała nr XVII/173/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz z
tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok

24        projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031 - druk nr 196

25        Lista głosowań imiennych - Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031

26        Uchwała nr XVII/174/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany uchwały nr XII/141/2019 Rady Miejskiej w
Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2020-2031

27        projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok
2020 - druk nr 197

28        Lista głosowań imiennych - Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok 2020

29        Uchwała nr XVII/175/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany uchwały nr XII/142/2019 Rady Miejskiej w
Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2019 r. Uchwała Budżetowa na rok 2020

30        Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości

31        Lista głosowań imiennych - Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości

32        Uchwała nr XVII/176/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie przekazania skargi według właściwości

33        Interpelacja radnego Grzegorza Andruszko w sprawie nadanie nazwy ulicy

34        wniosek do Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości założenia progów zwalniających lub zmianę organizacji ruchu w celu ograniczenia
prędkości na ul. Partyzantów;

35        Wniosek do Burmistrza Brzeszcz o rozważenie możliwości odwodnienia ulicy bocznej ( byłej ul. Modrzewiowej) od ul. Klonowej, która jest
ustawicznie zalewana podczas opadów deszczu, co skutkuje zbieraniem tłucznia z utwardzonej drogi.

36        wniosek o zakończenie procedury i uzyskanie prawomocnego pozwolenia na budowę Pakietu nr III w ramach zadania: opracowanie
wielobranżowej dokumentacji projektowej zadania inwestycyjnego pn. OSPR budowa ścieżki rowerowej związanej z miejscami pamięci 
           KL Auschwitz-Birkenau" - poprawa dostępności do Państwowego Muzeum - dla 3 odcinków - współfinansowanego ze środków OSPR na lata 2016-
2020

37        Uchwała nr XVII/171/2020 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrza Brzeszcz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

[1] Protokół sporządzony na podstawie §28 ust. 2, 3 i 4 Statutu Gminy Brzeszcze
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	Rada Miejska udzieliła absolutorium Burmistrzowi Brzeszcz
	z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzeszcze za 2019 rok.
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